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Przyganiat kocioł 
z podwójnym dnem... czyli najczęściej czytane artykuły na portalu w ostatnim tygodniu

S p ra w a  r o z s t r z y g n ię c ia  
konkursu  na us ług i op iekuńcze  
w  g m in ie  Jaroc in  - choć c iągn ie  
się ju ż  od pó ł roku - w ciąż  n iek tó 
rych bulwersuje. Bo ja k im  cudem  
2 0 - le tn ie  PCK przegra ło  z m ie 
s ięcznym  n o w ic juszem  o m y lne j 
nazw ie  „S e n io r” w  p u n k ta c ji za 
dośw iadczen ie?  P rzyp o m in a m , 
że chodz i tu  o n ie m a łą  sum kę  
p ra w ie  1 ,8  m in  z ł w y p ła c a n ą  
z budżetu  gm in y  Jaroc in  za op ie 
kow an ie  się osobam i s ta rszym i 
i potrzebującym i pomocy. Po tym , 
jak  kom isja w ypunktow a ła  na jw y
żej „S en io ra ” , decyzją  burm istrza  
kasa tra f iła  do. s to w a rzysze n ia  
p row adzonego  przez ludz i z w ią 
z a n ych  z z a k ła d e m  p o g rze b o 
w ym , ale p rzyna jm n ie j „m ie js co 
w y c h ” , z Jaroc ina. B rzydk ie  PCK 
m a w ła d ze  w  P oznan iu . I ta k i 
a rg u m e n t p rzy w o ła ł os ta tn io  na 
s es ji w ic e b u rm is t rz  W ito s ła w  
G ibas iew icz , k tó ry  jako  ten  „od  
s p ra w  g o s p o da rczych ”  p iln u je , 
by ja ro c in ia ko m  żyło  s ię dobrze  
i bogato (np. ogrom nego w ys y p i
ska śm iec i czy now e j in w estyc ji 
P W iK -u  zw iązane j z p rzyw oże 
n ie m  n ie czys to śc i do  J a ro c in a  
z k ilk u na s tu  g m in ), a po pracy 
pakuje teczkę i wyjeżdża do dom u 
do Ostrowa. Całkiem  słuszna kon
cepcja. Też pom ału  zastanaw iam  
się nad pobytem  w  m ieście, które 
s ta je  się ś m ie c io w y m  i fe k a lio - 
w ym  p o ten ta tem . A le  do  rzeczy.

ANNA LEGOWICZ- 
GOGOŁKIEWICZ
redaktor naczelny 
„Gazety Jarocińskiej”

Na o s ta tn ie j sesji ty lko  k ilko rgu  
radnym  za leża ło  na rozw iązan iu  
log icznej zagadki p unk tac ji o fert. 
R eszcie w y s ta rc z y ła  o p in ia , iż 
ta k  n a p ra w d ę  b u rm is trz  A da m  
P aw lic k i m ó g ł p o d ją ć  decyz ję , 
ja k ą  ch c ia ł. No w ię c  ją  pod ją ł. 
I oczyw iśc ie  n ie m a tu  n ic do  rze
czy fa k t, że z PCK je s t zw iązany  
pew ien  k rw io d a w c a  (n ie  m y lić  
z je j p rezesem ) ko ja rzony z refe- 
rendys tam i, k tó rzy  sw ego czasu 
p ró b o w a li o d w o ła ć  P aw lick iego  
ze s ta n o w is k a ...

Czytaj tekst:
„Tylko czterech radnych w idzi pro
blem, reszcie wystarczy deklaracja 
sum ienia '’ na str. 14

O G Ł O S Z E N I E

Jubileusz 70 -lec ia  istn ien ia  
Technikum  Przem ysłu D rze w n e g o  

w  Jarocin ie

Bądź z nami 16 września 2017  r. 
i przekonaj się, że duch 

dawnej szkoły nadal istnieje.
Zgłoszenia do 30 czerwca 2017 r.

ZAPRASZAMY ABSOLWENTÓW

Disco Stars Festiwal 2017. AKTUALIZACJE [WIDEO, 
FOTO]

Nie żyje Stanisław Dziekański, jarociński fotograf 
i fotoreporter

Policja po Disco Stars Festiwal 2017. Ta statystyka 
zaskakuje

Disco Stars Festiwal 2017. Sobota. [WIDEO, 
ZDJĘCIA]

Po festiwalu disco polo w Roszkowie zespół WML 
Dance trafił do więzienia!

► NA CZYM POLEGA FENO M EN NOW EJ ZABAW KI?

Epidemia opanowała 
cały Jarocin

Ostatnio dla młodych mieszkań
ców naszego miasta koniecznością 
stało się posiadanie małej, prostej 
konstrukcyjnie zabawki. Mowa oczy
wiście o Fidget Spinner, który zalał 
cały rynek.

Jak podają media, Fidget Spinner

w krótkim czasie zawładnął sercami 
dzieci z całego świata. Ta dziwna 
zabawka działa w bardzo prosty spo
sób -jest to coś w rodzaju kręciołka. 
Gadżet ten składa się z trzech łożysk 
połączonych kawałkiem plastiku lub 
metalu. Gdy wprowadzimy go w ruch

to może kręcić się zaskakująco długo. 
Najtańszy Fidget Spinner dostaniemy 
w sklepie z zabawkami już za kilka
naście złotych. Jednak znajdą się też 
tacy, którzy za to cacko będą w stanie 
zapłacić znacznie więcej (nawet do 
kilku tysięcy złotych).

Henryk, mieszkaniec Jarocina
Moje wnuki mają Fidget Spinnery. Z kilkoma naraz można zrobić 

|  fajne sztuczki. Myślę, że jest to mądra zabawka.

Marta Zielińska-Zaworska, wychowawca klasy IV
Zauważyłam zainteresowanie dzieci tą zabawką jakieś dwa 

\  tygodnie temu. W szkole coraz więcej osób go ma, moje pfywatne 
pociechy również. Myślę, że zabawa Fidget Spinnerem jest fajna, 
aczkolwiek szybko uzależnia. Tak więc ostrzegam dzieci, że gdy 
go wyciągną na lekcji, to im go wezmę.

i

Czy rzeczyw iście  
F idget Sp inner 
jes t w  stan ie  
pom óc dzieciom  
z a u ty zm e m  
lub ADHD?

Pedagog ELŻBIETA CHLEBOWSKA,
pracownik poradni psychologiczno- 
pedagogicznej w  Jarocine

M y ś lę , że n ie , c h o ć  to  je s t ty lk o  
m o je  z d a n ie , bo  n ie  m a n a u k o 
w yc h  badań w  te j dz iedz in ie . O p i
n ie  s p e c ja lis tó w  w  te j k w e s tii są  
p o d z ie lo n e . J e d n i u w a ż a ją , że 
rze c z yw iś c ie  F id g e t S p in n e r je s t 
w  s ta n ie  n a u czyć  d z ie c i s k u p ia 
n ia  u w a g i na czy m ś . J e d n a k  ta  
z a b a w k a  w  ż a d e n  s p o s ó b  n ie  
p o m a g a  w  le cze n iu  a u ty z m u  czy 
A D H D . F idget S p inner w ięce j s tre 
su w p ro w a d z a  n iż  z a b ie ra . M oże 
w p ro w a d z ić  ko n flik ty  m iędzy ty m i 
co m a ją  zabaw kę, a ty m i co je j nie 
m a ją . T rudno m ó w ić  w  te j sp raw ie  
o o d s tresow an iu , d la tego  że pozy
ty w n a  reakc ja  o rg a n izm u  na stres 
je s t ta k a , że m u s i on w y tw o rz y ć  
ja k ą ś  ene rg ię . N a to m ia s t k rę c e 
n ie  kó łe cz k ie m  i p rzy g lą d a n ie  s ię 
te m u  racze j w  żaden  s p o só b  n ie  
m oże  o d s tre s o w a ć . (wp)

http://www.jarocinska.pl
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- Po ubiegłorocznych ulewach po
jaw iło się niewielkie przenikanie wody 
w częściach dolnych budynku, czyli piw
nicznych od strony pohidniowej (front 
budynku od drogi nr 11 - przyp. red.). 
Trzeba to sprawdzić, dlatego zostało zle
cone wykonanie ekspertyzy - wyjaśnia 
Krawiec. - Nie wiadomo, czy przyczyną 

jest to, że się podniosły wody gruntowe, 
czy je s t ja k iś inny powód. Pewne jest, że 
m ury naciągają wilgoć i w niektórych 
miejscach utworzyły się tak zwane pur
chawki - tłumaczy szef placówki.

Wilgoć pojawiła się w pomieszcze
niach, w których swoje biura ma między 
innymi administracja. Jest także w ga
binecie dyrektora Krawca. - Problemu 
nie m a w skrzydłach budynku. Najgorzej 
jes t w głównej części - przyznaje.

Ekspertyza, którą zleciło staro
stwo, jest na ukończeniu. - Bez tego 
dokum entu nie m ożemy podjąć żadnych 
działań, bo nie znamy przyczyny. Dopiero 
to pozwoli nam zabezpieczyć ewentualne 
miejsca, gdzie ta wilgoć wchodzi - wyja
śnia Krawiec.

Dyrektor przyznaje, że przed roz
poczęciem przebudowy i adaptacji na 
potrzeby DPS-u budynek był suchy. - To 
było cały czas podkreślane. Ten budynek 
stał ja k iś czas nieużytkowany, a m im o to 
nie było śladu wilgoci. Więc coś musiało 
się stać - przypuszcza szef DPS-u.

Na przebudow ę wykonaw ca 
- firma Hadrzyński z Kotlina - udzie
liła 5-letniej gwarancji. - Gwarancję 
m amy jeszcze 3,5 roku. Jeśli okaże się, 
że tak się dzieje z winy wykonawcy, to 
będzie m usiał tę usterkę w ramach gwa
rancji napraw ić - podkreśla Janusz 
Krawiec.

ANNA KONIECZNA

Wilgoć i purchawki w  domu 
za ponad 15 milionów
J W piwnicach Dom u Pomocy Społecznej w Kotlinie pojawiła się wilgoć. Sytuacja okazała się na tyle 
poważna, że dyrektor Janusz Krawiec zlecił przeprowadzenie ekspertyzy. Na zakup i adaptację nowej siedziby 
placówki powiat wydał 15,5 miliona złotych.

Dyrektor Janusz Krawiec 
przyznaje, że w czasie 
ulewnego deszczu w czerwcu 
ubiegłego roku woda sięgała 
do okien części piwnicznej 
DPS-u

W  części p iw n ic z n e j DPS-u m ieszczą  s ię  
m ię d z y  in n y m i b iu ra  a d m in is tra c ji,  d z ia ł 
re h a b ilita c ji,  ku ch n ia , k a p lica , d z ia ł te ra p ii 
z a ję c io w e j, b ib lio te k a  o raz  p o m ie szcze n ia  
m a g a z y n o w e  i so c ja ln e .

15,5 min zl k o s z to w a ła  n o w a
s iedz iba  D o m u  P om ocy S po łeczne j w  K o tlin ie  
(zakup  - 5 m in  zł, p rz e b u d o w a  i a d a p ta c ja  
- 9 ,5  m in  z ł o raz  w y p o s a ż e n ie  - 1  m in  zł)

5.411 m2 p o w ie rz c h n i m a n o w a
s ie d z ib a  DPS-u w  K o tlin ie , o to c z o n a  je s t 
4 ha pa rku

► W  D o m u  P om ocy S po łeczne j 
w  K o t lin ie  m oże  m ieszkać  1 50  osób  
- n ie p e łn o s p ra w n y c h  in te le k tu a ln ie  k o b ie t 
i m ężczyzn , w  te j c h w il i p la c ó w k a  m a 
p o z w o le n ie  na p rzy ję c ie  123  m ieszkańców  
(DPS w  Z a k rz e w ie  p rze zn a czo n y  b y ł d la  
1 1 0  m ie s z ka ń c ó w ).

t  NOW E MIASTO

600 tys. zł zaległości. Ludzie 
nie płacą? „To trzeba odciąć im wodę!"

Niemal 6 00  tys. zł wynoszą za
ległości mieszkańców wobec gm iny 
Nowe Miasto. - Niektórzy żyją sobie 
ja k  pączki w maśle i to wszystko na 
koszt uczciwych lu d z i! - denerwują 
się radni. - Dłużnikom trzeba odciąć 
wodę! - argumentują też wprost człon
kowie komisji rewizyjnej.

Temat związany z zaległościami 
finansowymi mieszkańców, ale także 
opłatami, które samorząd musi ponosić 
w związku z np. osobami, które mają 
zasądzone wyroki eksmisyjne, od dawna 
wzbudza sporo emocji w  gminie.

Sprawa jest na tyle poważna, że 
komisja rewizyjna wprost zaapelowała 
podczas ostatniej sesji, by największym 
dłużnikom odciąć dostęp do bieżącej 
wody.

- Te d ługi są tak straszne, że się to 
w głowie nie m ieści - opowiada radny 
Mirosław Ratajczak. - Tylko jedna z osób 
nie p łaciła  za wodę i  ścieki tak długo, 
że ma obecnie zaległości na poziomie 
7 tys. zł. Tak nie może być, trzeba coś 
zrobić, żeby w końcu p łacili! - zaznaczał 
zdecydowanie. W  sumie, jak poda
wał, wspomniane długi sięgają blisko 
6 00  tys. zł.

Zaległości za wodę i ścieki nie są 
jednak jedynym problemem w  gminie.
- Co roku p łacim y m.in. za tych d łuż
ników, którzy mają zasądzone wyroki 
eksmisji. Nie mamy lokali socjalnych, 
więc musimy płacić koszty pobytu w lo
kalach komunalnych. I będziemy płacić 
jeszcze więcej, bo takich ludzi będzie 
przybywało - komentuje przewodniczący 
rady gminy Waldemar Tomaszewski.
- Niektórzy nie płacą i  żyją sobie ja k  
pączki w maśle. Tak nie może być, żeby 
uczciw i m ieszkańcy p ła c ili za tych, 
którzy opłaty mają gdzieś - zaznacza.

W ójt gm iny przyznaje, że tem at 
dłużników i tego, jak z nimi walczyć, jest 
niekończącą się dyskusją. - My możemy 
tylko chodzić po sądach i  się z n im i

w ten sposób szarpać - komentował 
zażartą dyskusję radnych w  tej kwestii. 
Przyznawał też, że obecny majątek ko
munalny gminy generalnie jest pewnym 
problemem. - Mamy ponad 90  mieszkań 
w tak m ałej gminie i  mnóstwo proble
mów w związku z tym - opowiadał.

Czy odcięcie wody jest realne dla 
najw iększych d łużn ików  w  Nowym 
Mieście? Według prawa nie jest to ta
kie proste (patrz ramka), ponadto, jak 
przypominają sami rajcy, podobne próby 
już byty i... na straszeniu się skończyło.
- Jakbyśmy m ie li lokale socjalne, to 
można by było tych ludzi tąm po pro
stu wykwaterować - zamiast ciepełka 
w bloku m ieliby całkiem inne warunki. 
A dziś te osoby często śmieją się nam  
w twarz - po opiekę stoją pierwsi, na 
czynsz nie mają, a z rana od razu alko
hol - opowiada rajca Marek Mroziński. 
Sam wójt do odcięcia wody podchodzi 
jednak sceptycznie. - Nie można tak 
z ludźm i postępować, trzeba wyczer
pać wszystkie inne możliwe sposoby
- zaznacza.

Sam pomysł stworzenia lokali so
cjalnych wydaje się jednak koniecz
nością. - Naszym obowiązkiem je s t 
stworzyć taką bazę budynków  - pod
kreśla m.in. Agnieszka Król. - Trzeba 
pomyśleć nad tym, nabyć może jakąś 
działkę, na której te socjalne można 
wybudować - dodaje też na koniec Wal
demar Tomaszewski. (jan)

ODCIĘCIE WODY NIE JEST TAKIE PROSTE
Dłużnikom, którzy nie płacą za wodę i ścieki 
można odciąć dostęp do tych mediów, jednak 
trzeba pamiętać, że zgodnie z prawem trzeba 
jednocześnie udostępnić im zastępczy punkt 
poboru wody przeznaczonej do spożycia. Sam 
zamiar odcięcia dostawy wody dłużnikom należy 
także zgłosić do powiatowego inspektora sanitar
nego co najmniej na 20 dni przed planowanym 
terminem odcięcia.

INTERWENCJA ( 6 2 )  7 4 9  8 6  4 9

Lekarz rozważy popołudniowy dyżur SI
Do redakcji zgłosili się miesz

kańcy gminy Żerków uskarżający 
się na utrudniony dostęp do lekarza 
rodzinnego w godzinach popołudnio
wych. - Nasz lekarz przyjmuje tylko do 
I5-tej, trzeba się spieszyć, żeby zdążyć 
albo zwalniać wcześniej z pracy. Podany 
jest num er telefonu, ale często nikt nie 
odbiera - mówią żerkowianie.

O wyjaśnienia poprosiliśmy kie
rownika przychodni „Zermedic”, lek.

med. Przemysława Przymusa. - Nie
jest to takie proste zagadnienie, dlatego 
że od lat, zwyczajowo, na terenie wiej
skim większość porad, jakich udzielamy, 
ma miejsce w godzinach dopołudnio- 
wych i wczesnopopołudniowych. Je
śli przełożymy dyżury na popołudnie, 
trzeba by „uciąć” godziny ranne. Był 
okres, kiedy po południu tu zawsze ktoś 
był i kończyło się na tym, ż<e siedziało 
się nieraz w pustym  gabinecie - mówi

lekarz. - Generalnie, jeśli mam informa- 
cję, że ktoś chce dotrzeć do przychodni 
po południu, z reguły proszę o telefon, 
żeby się indywidualnie umówić, na go
dzinę, która pasuje. Kierownik przy
chodni zapewnia, że jeżeli jednak są 
takie sygnały i zapotrzebowanie jest 
większe, pomyśli, by zmienić godziny 
pracy i choć raz w tygodniu urucho
mić dyżur popołudniowy dla osób 
pracujących. (akf)
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Zegnamy naszego kolegę redakcyjnego
z wielkim smutkiem

Żonie i jego najbliższym

I składamy serdeczne wyrazy współczucia

Współpracownicy 
z redakcji „Gazety Jarocińskiej”
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Ćwiczenia w udzielaniu 
pierwszej pomocy i konkursy 
dla dzieci

Interesujesz się strażą pożarną? Nie byłeś 
jeszcze nigdy w komendzie? To możesz ją zwiedzić 
w najbliższą niedzielę - 18 czerwca. Jarocińscy 
strażacy organizują „Dzień Otwartych Strażnic” . 
Będzie okazja do zapoznania się ze specyfiką pracy 
strażaka i sprzętem pożarniczym. Przewidziano 
ćwiczenia w udzielaniu pierwszej pomocy. Nie 
zabraknie też różnych konkursów, w  tym dla dzieci.

Ratownicy oczekują gości w  godz. 1 3 .0 0 -  
1 6 .0 0 . (era)

Jechała tak szybko, 
że straciła prawo jazdy

31-letnia mieszkanka gminy Jarocin przez trzy 
miesiące nie będzie mogła wsiąść za kierownicę 
samochodu.

Taka sankcja to efekt jej brawurowej jazdy. 
W środę przed południem policjanci patrolowali 
Stęgosz (gm. Żerków). W pewnym momencie 
dostrzegli, że w kierunku Chrzana z nadmierną 
szybkością jedzie auto osobowe. Miernik pręd
kości wykazał, że kierująca peugeotem miała na 
liczniku 103 km/h w  obszarze zabudowanym.

31-latce z gminy Jarocin policjanci zatrzymali 
prawo jazdy na trzy miesiące, dostała 400-złotowy 
mandat i 10 punktów karnych. (era)

Na fałszywych tablicach  
na ustawkę

Poznańska policja zatrzymała samochód ma
jący fałszywe numery rejestracyjne, którym jechali 
pseudokibice Lecha Poznań. Jednym z pasaże
rów był Piotr W. z Jarocina. Jak informuje serwis 
wyborcza.pl, jest to dobrze znany policji członek 
kibolskiej bojówki, mający na swoim koncie m.in. 
przestępstwa narkotykowe.

Po przeszukaniu samochodu funkcjonariusze 
znaleźli kominiarki, ochraniacze na zęby i ręka
wice stosowane w sztukach walki. Pasażerowie 
mieli tłumaczyć, że jechali na trening do lasu. 
Mundurowi mają jednak inną teorię. Ich zda
niem - jak czytamy na portalu Gazety Wyborczej 
- bojówkarze Lecha Poznań planowali zaatakować 
sympatyków Elany Toruń jadących na mecz do 
Środy Wlkp. (seb)

► WYPADEK W  W YSOGOTÓW KU

Wymusił pierwszeństwo. 
Kierowca ciężko ranny

1  33-letni mieszkaniec gminy Kotlin doznał poważnych obrażeń ciała w wypadku, który wydarzył 
się w Wysogotówku. W prawidłowo jadącego peugeota uderzył rozpędzony ford mondeo.

- Kierowca forda nie hamował. Uderzył 
centralnie w drzwi kierowcy peugeota, a po  
zderzeniu peugeot jeszcze wpadł na betonowy 
płot. Tak m u przyłożył, te  próg „w szedł” do 
tunelu środkowego - opowiadali na miejscu 
zdarzenia świadkowie. Niewiele brakowało, 
a peugeot mógł jeszcze zahaczyć o betonowy 
słup energetyczny.

Wypadek wydarzył się we wtorek rano 
na skrzyżowaniu dróg Wysogotówek - Sła- 
woszew oraz Tarce - Witaszyce. - 24-letni 
m ieszkaniec gm iny Kotlin kierujący fordem  
mondeo, jadąc od strony Witaszyc, nie ustąpił 
pierw szeństw a przejazdu i doprow adził do 
zderzenia z peugeotem  206 - mówi mł. asp. 
Agnieszka Zaworska, rzecznik prasowy Ko
mendy Powiatowej Policji w Jarocinie. Siła 
uderzenia była tak duża, że 33-letni kierowca 
peugeota został uwięziony w rozbitym au
cie. Żeby go uwolnić, strażacy musieli użyć 
sprzętu hydraulicznego.

3 3-latka Zespół Ratownictwa Medycz
nego przewiózł do jarocińskiego szpitala. 
Ze względu na poważne obrażenia jeszcze 
tego samego dnia mężczyznę przetranspor
towano do jednego z poznańskich szpitali.

24-letni kierowca forda z Kotlina nie 
ucierpiał w kraksie. Nieoficjalnie wiadomo, 
że miał nie zauważyć znaku ustąp pierw
szeństwa przejazdu. Policjanci zatrzymali 
mu prawo jazdy. (era)

Kierowca peugeota z poważnymi obrażeniami ciała trafił do szpitala

Tak wyglądał peugeot po zderzeniu z fordem

► TRAGEDIA NA DRODZE WOJEWÓDZKIEJ 443 NA GRANICY POWIATÓW JAROCIŃSKIEGO I PLESZEWSKIEGO

Zginęła w drodze do szkoły
J  20-latka z gminy Gizałki straciła życie w wypadku w Suchej (gm. Żerków). Policja ustaliła, że 
kierując volkswagenem passatem zjechała na przeciwległy pas jezdni i z ogrom ną siłą zderzyła 
się z nadjeżdżającym z przeciwka land roverem.

Sobota, kilka minut przed godz. 8.00. Droga 
wojewódzka nr 443 w weekend jest mniej zatło
czona niż w pozostałe dni tygodnia. Pada inten
sywnie deszcz. Woda zalega w koleinach, a na 
jezdni jest ślisko. Od strony Grabu volkswage- 
nem passatem jedzie 20-letnia mieszkanka gminy 
Gizałki. - Jak wyszła z Juku tym włkswagenem, 
zjechała na drugą stronę, postawiło ją  bokiem, 
uderzyła w terenówkę, po czym jeszcze wpadła do 
lasu i uderzyła w drzewo - opisuje z przerażeniem 
jeden ze świadków zdarzenia pokazując leżący 
po przeciwnej stronie w rowie silnik samochodu. 
Kierowca land rovera opusza pojazd i biegnie 
do rozbitego volkswagena passata. Rozpoczyna 
resuscytację krążeniowo-oddechową. Na miej
sce docierają pierwsze zastępy straży pożarnej.

Ochotnicy z OSP Dobieszczyzna przejmują 
reanimację młodej kobiety. Za chwilę trafia 
pod opiekę Zespołu Ratownictwa Medycznego. 
Do Suchej dojeżdżają bliscy poszkodowanej. 
Ratowanie 20-latki obserwuje jej ojciec. - Pomi
mo kilkudziesięciominutowej akcji reanimacyjnej 
lekarz stwierdził zgon kobiety - informuje mł. 
asp. Agnieszka Zaworska, rzecznik prasowy 
Komendy Powiatowej Policji w Jarocinie. Pro
kurator zarządza przeprowadzenie sekcji zwłok. 
Oględziny miejsca tragedii trwają cztery godziny. 
Dopiero wnikliwe dochodzenie pozwoli określić, 
co było przyczyną tragedii, z jaką prędkością 
poruszały się samochody.

Sobotnie czynności pozwoliły na wstępne 
ustalenie przebiegu wypadku. - Od strony Grabu

20-letnia kobieta jechała włkswagenem passatem, 
po wyjechaniu z tuku drogi, jechała na przeciwległy 
pas jezdni i doprowadziła do zderzenia z jadącym  
z naprzeciwka land m erem  - relacjonuje oficer 
prasowy jarocińskiej policji. 49-letni kierowca 
land rovera, mieszkaniec powiatu krotoszyńskie
go i jadący z nim pasażer nie odnieśli obrażeń. 
Kierowca terenówki był trzeźwy.

Dziewczyna jechała na zajęcia do Zespołu 
Szkół Przyrodniczo-Biznesowych w Tarcach.

Ludzie obserwujący pracę służb mówią 
między sobą, że to już kolejna tragedia, któ
ra spotkała rodzinę 20-latki. - Jej mama kilka 
lat temu również zginęła w wypadku - zauważa 
z przejęciem jeden z mężczyzn.

(era)

Sprawa ma swój początek w paź
dzierniku ubiegłego roku. Wtedy to 
policjanci rozpracowali grupę, która 
sprzedawała amfetaminę, m arihu
anę oraz tabletki ekstazy. Głównym 
oskarżonym jest 27-latek z powiatu 
jarocińskiego. Mężczyzna z przestęp
czego procederu uczynił sobie stałe 
źródło dochodu. Zdaniem śledczych 
pod koniec 2015 roku sprzedał trzem 
różnym osobom: 200, 400 i 3.200 
gramów amfetaminy. Ostatnią porcję 
za kwotę 32.500 zł nabyła 35-letnia 
kobieta, która następnie sprzedała ją 
za 97.500 zł. W czasie przeszukania 
miejsca zamieszkania 27-latka znale-

Gang narkotykowy przed sądem. 
I\la taw ie oskarżonych 11 osób
J  11 osób, wśród nich kobieta, stanie przed jarocińskim sądem. Grupa młodych 
ludzi w wieku od 27 do 35 lat z powiatu jarocińskiego i pleszewskiego jest oskarżona 
o posiadanie i handel narkotykami.

ziono około 350 g amfetaminy oraz Po kilku miesiącach śledztwa usłyszało 11 osób w wieku od 27 do 
urządzenia do porcjowania narkoty- jarocińska prokuratura skierowała do 35 lat, mieszkańców powiatów ja 
ków. sądu akt oskarżenia. Zarzuty łącznie rocińskiego i pleszewskiego, którzy

handlowali środkami odurzającymi.
- Pięciu z oskarżonych przyznało się do 

winy i dobrowolnie poddało karze, w tym  
27-letni mężczyzna. Prokurator zapro
ponow ał dla niego karę w wymiarze 2 
lat i 6 m iesięcy pozbaw ienia wolności, 
grzywnę w wymiarze 300 stawek po 20  
zł oraz przepadek korzyści m ajątkowej 
w w ysokości 38.550 zł i narkotyków
- mówi Maciej Meler, rzecznik praso
wy Prokuratuiy Okręgowej w Ostro
wie Wielkopolskim.

Dla pozostałych czterech zapro
ponowano kary w zawieszeniu. Sześć 
osób czeka proces przed sądem.

(era)

http://www.jarocinska.pl
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Krystyna Łybacka 
Poseł do Parlamentu Europejskiego

I EUROPEJSKA KONFERENCJA SENIORÓW 
WOJEWÓDZTWA WIELKOPOLSKIEGO

H s ~ -

Wielkopolscy seniorzy 
spotkali się w Wągrowcu

W położonym nad jeziorem wą- 
growieckim Hotelu Pietrak odbyło 
się w dniach 1 9 - 2 0  maja wyjątko
we wydarzenie. Ze wszystkich krań
ców Wielkopolski zjechali się przed
stawiciele organizacji, stowarzyszeń 
i grup senioralnych, aby uczestniczyć 
w I Europejskiej Konferencji Senio
rów Województwa Wielkopolskiego 
SENIORIADA, której pomysłodaw
czynią i organizatorką była posłanka 
do Parlamentu Europejskiego Krystyna 
Łybacka. Jak zaznacza poseł Łybacka, 
ideą spotkania było stworzenie forum 
wymiany doświadczeń pomiędzy Senio
rami, w którym to sami zainteresowani 
dzielą się swoją wiedzą i pomysłami.

Młodość jest przyszłością 
narodu, ale starość jest 
przyszłością wszystkich

Młodość jest przyszłością narodu, ale 
starość jest przyszłością wszystkich. Od 
tego zdania Krystyna Łybacka rozpo
częła swoje inauguracyjne wystąpienie, 
nawiązując tym samym do znaczenia 
Srebrnej Gospodarki - jednego z pięciu 
priorytetów rozwojowych Unii Euro
pejskiej.

Srebrna Gospodarka to cały kata
log działań rynkowych, rozumianych 
jako produkty i usługi kierowane do 
seniorów, a także szczególnie ważne 
inicjatywy o charakterze niekomercyj
nym. Również w Polsce wzrasta zapo
trzebowanie na projekty adresowane 
do tej właśnie grupy osób. Rozwija się 
sektor usług opiekuńczych i medycz

nych, pojawiają się oferty turystyczne 
dedykowane dla osób starszych, a także 
szereg propozycji o charakterze eduka
cyjnym i szkoleniowym.

Uczestnicy wągrowieckiej Senioria- 
dy mieli okazję zapoznać się z ofertą 
Akademii Wychowania Fizycznego 
w Poznaniu, która uruchomiła nowy 
kierunek studiów - „Animacja osób 
50 plus” dedykowany dla osób zain

teresowanych pracą z seniorami i na 
rzecz seniorów. O pomyśle poznańskiej 
uczelni opowiadała Dziekan Wydziału 
Turystyki i Rekreacji AWF w Poznaniu 
pani prof. dr hab. Beata Pluta.

Jeżeli człowiek jest 
aktywny, to ma mniej 
czasu na starzenie się

Pomysł zorganizowania Senioriady 
pojawił się pod koniec ubiegłego roku, 
podczas dorocznego podsumowania 
pracy moich biur poselskich. Wraz ze

współpracownikami zauważyliśmy, że 
dzięki inicjatywom skierowanym do 
seniorów, realizowanym na terenie ca
łej Wielkopolski - kursy komputerowe, 
językowe, zajęcia ruchowe, szkolenia 
z zakresu bezpieczeństwa nawiązaliśmy 
kontakt z organizacjami senioralnymi 
z całego regionu. Każda z nich prowa
dzi fantastyczną działalność na rzecz 
osób starszych. Ci wspaniali ludzie są 
skarbnicą znakomitych pomysłów, któ
rymi mogliby podzielić się z innymi. 
Od dawna przecież wiadomo, że jeżeli 
człowiek jest aktywny, to ma mniej 
czasu na starzenie się. Postanowiłam, 
że zorganizujemy spotkanie, na którym 
seniorzy będą mogli wymienić własne 
doświadczenia i zainspirować innych 
do podejmowania nowych wyzwań 
- opowiada eurodeputowana Krystyna 
Łybacka.

Podczas konferencji w Wągrowcu 
wielkopolscy seniorzy oprócz dziele
nia się swoimi doświadczeniami mieli 
również okazję do wysłuchania spe
cjalnie dedykowanych wykładów. Poza

wspomnianą już profesor Beatą Plutą 
z poznańskiej AWF swoje prelekcje 
wygłosiły także dyrektor Regionalne
go Ośrodka Polityki Społecznej w Po
znaniu Aleksandra Kowalska, która 
opowiadała o wybranych aspektach 
polityki senioralnej samorządu woje
wództwa wielkopolskiego, a także Bo
gumiła Frąckowiak kierownik Punktu 
Informacyjnego Europę - Direct z wy
stąpieniem „Unia Europejska wobec 
wyzwań przyszłości. Plan inwestycyjny 
dla Europy”.

Emerytura jest świetna, 
pod warunkiem, że 
nie przeszkadza w pracy

Dzisiejsi seniorzy to osoby niezwy
kle aktywne i jednocześnie bardzo świa
dome swoich oczekiwań. Coraz czę
ściej także słowo „starość” ustępuje 
określeniu „dojrzała młodość”, Gdy 
pytam przedstawicieli grup senioralnych 
w poszczególnych powiatach, jakie
go rodzaju zajęcia chcieliby wspólnie 
z nami realizować, zawsze słyszę kil
ka propozycji. Co ciekawe, zależnie 
od regionu Wielkopolski oczekiwania

bywają zróżnicowane. Niezależnie jed
nak, czy potrzebny będzie kurs języ
kowy, komputerowy, czy też zajęcie 
hobbystyczne zawsze jestem otwarta na 
współpracę. Po Senioriadzie wspólnie 
z uczestnikami stwierdziliśmy, że motto 
przewodnie naszego spotkania powinno 
brzmieć „Emerytura jest świetna, pod 
warunkiem, że nie przeszkadza w pra
cy” - dodaje z uśmiechem europosłanka 
Łybacka.

Szczególnie ważne jest dla mnie, 
że I Europejską Konferencję Seniorów 
Województwa Wielkopolskiego przy
gotowywali głównie ludzie młodzi. To 
właśnie oni na co dzień kontaktują się 
z seniorami i realizują wspólne inicja
tywy. Senioriada, która była swoistym 
zwieńczeniem przeszło dwuipółletniej 
pracy pokazała, że dwie odległe od 
siebie grupy pokoleniowe - młodzież 
i seniorzy, potrafią doskonale współ
pracować i odnajdywać wspólny język. 
Młodzi ludzie dzielą się umiejętnościa
mi związanymi np. z wykorzystaniem 
mediów elektronicznych, seniorzy nato
miast mogą zaoferować młodym swoje 
bogate doświadczenie, pomagając nie
kiedy w odnajdywaniu małych, lecz 
jakże ważnych radości dnia codziennego 
- podkreśla Krystyna Łybacka.

Wszystkie osoby i organizacje se- 
nioralne zainteresowane nawiązaniem 
współpracy z posłanką do Parlamentu 
Europejskiego Krystyną Łybacką mogą 
kontaktować się z biurami poselskimi 
mieszczącymi się w Poznaniu, Pile, Ko
ninie, Lesznie, Ostrowie Wielkopolskim 
i Gnieźnie. Można również kontaktować 
się telefonicznie pod nr 61 852-48-21, 
a także poprzez pocztę e-mail: biuro @ 
lybacka.pl. Informacje o działaniach 
poszczególnych biur umieszczane są 
na stronie internetowej www.lybacka. 
pl, a także na profilu facebookowym 
posłanki Krystyny Łybackiej.

(RZ)

http://www.jarocinska.pl
http://www.lybacka
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Z reguiy bardziej zauważamy tych, 
którzy mają więcej niż my, a na bied
nych nie zwracamy uwagi. Ta zasada 
dotyczy też księży. Poza tym w inter- 
necie krążą historie o niebotycznych 
sumach: 1.000 zl za ślub i 2.000 zł za 
pogrzeb. - Chciałbym tyle mieć... Niech 
m i pani powie, w której parafii tyle dają, 
to zaraz się tam  przeniosę - skwitował 
żartem jeden z naszych proboszczów. 
Ile naprawdę zarabiają księża?

Wystrzegać się luksusu
Kodeks Prawa K anonicznego 

podkreśla, że autentyczność posłu
gi zapewnić może jedynie kapłan 
nieprzywiązany do rzeczy material
nych: „Posiadane środki m aterialne 

ja ko  słuszne wynagrodzenie za pracę, 
pow inny wystarczać na zaspokojenie 
potrzeb  życiowych kapłana oraz na 
w ynagrodzenie osób pełniących dla  
nich posługę. K apłani w inni dzielić  
się własnymi środkami z potrzebującymi 
i św iadczyć na cele ogólne Kościoła. 
Podstawą utrzym ania prezbiterów  są 
środki, jakie otrzymują od społeczności, 
wśród której poshigują. Rodzi to obo
wiązek wiernych do utrzym ania swoich 
duszpasterzy. K apłani ze swej strony 
powinni wystrzegać się oznak próżności 
i luksusu. ” Duchowni mają prawo do 
wynagrodzenia, ale dokumenty ko
ścielne wskazują również, że sytuacja 
materialna kapłanów nie powinna 
odbiegać od średniego poziomu ży
cia wiernych. Wysokość dochodów 
zależna jest od wielkości parafii, jej 
położenia. Inaczej wyglądają wpływy 
z udzielenia sakramentów czy nawet 
coniedzielnej składki w przypadku 
wiejskiej parafii liczącej 600 osób, 
a miejskiej z kilkoma tysiącami wier
nych. Poza tym szacuje się, że w życie 
parafii zaangażowanych jest około 70- 
75% wszystkich parafian. Regularnie 
we mszach św. uczestniczy ok. 30%. 
Wierni w świetle przykazań kościel
nych, szczególnie czwartego z nich, 
są zobowiązani do troski również 
o stan materialny parafii.

Ani słowa o pieniądzach
Księża niechętnie mówią o pienią

dzach - zarówno swoich, jak i para
fialnych. Z czego wynika ta niechęć 
do transparentności, przejrzystości 
finansów i sensacyjność tego tematu? 
W przypadku starszych księży można 
by to tłumaczyć naleciałościami z cza
sów komuny, kiedy to Kościół musiał 
wszystko przed państwem ukrywać. 
Ale co z młodszym pokoleniem ka
płanów? Wśród nich są i tacy, którzy 
co roku dają dokładne sprawozdanie 
z finansów, liczby udzielonych sakra
mentów i inwestycji poczynionych 
lub trwających wraz z ich kosztami. 
Ale czym innym jest podanie tego 
w kościele, a czym innym rozmowa
0 tym na łam ach prasy. Mimo że 
zdania wśród kapłanów są podzielo
ne, większość woli nie wychodzić się 
przed szereg. A im bardziej ukiywane 
są majątki Kościoła i finanse księży, 
tym pojawia się więcej niezdrowych 
emocji wokół tych tematów. Stają się 
źródłem spekulacji co do ich wyso
kości. Choć duchowni oburzają się
1 zaprzeczają, społeczeństwo staje 
się coraz bardziej nieufne. Problem 
pogłębiają m.in. wznawiane co ja 
kiś czas dyskusje na temat likwidacji 
Funduszu Kościelnego czy opodatko
wania kościelnych pieniędzy. Księża 
zapewniają, że nie ma czegoś takiego 
jak cennik za poszczególne posługi 
ani określania stawki na zasadzie „co 
łaska, ale nie mniej niż”.

Kościół utrzymują wierni
Finansowanie Kościoła w Polsce

w 80% opiera się na ofiarach skła
danych przez wiernych. Na dochód 
parafii składają się: ofiary składane 
przez ludzi (z wyjątkiem jednego sty
pendium mszalnego dziennie, a także 
datków w ramach zaduszek - wypo
minek, które należą się kapłanowi), 
część ofiar z kolędy według ustalo
nych norm, przychody z dzierżaw 
gruntów  i nieruchom ości według 
ustaleń podanych w rozporządzeniu 
kurii diecezjalnej, darowizny i dotacje.

Wpływy do „kasy parafialnej” 
winny być przeznaczone na: orga
nizowanie kultu Bożego, utrzymanie 
czystości świątyń parafialnych, ich 
ogrzewania i funkcjonowania, pła
ce pracowników świeckich, dzieła 
apostolskie i charytatywne, a także 
na opłaty związane z funkcjonowa
niem: biura parafialnego, pomiesz
czeń duszpasterskich, telefonu urzę
dowego. W przypadku remontów, 
znaczniejszych konserwacji, rozbu
dowy lub budowy świątyni i obiektów 
parafialnych, proboszcz, wspomaga
ny przez radę parafialną i konsultując 
się z parafianami, ma prawo zwrócić 
się o specjalne ofiary na wymienione 
cele oraz szukać pomocy z innych 
źródeł.

Wszystkie decyzje finansowe po
dejmowane są w porozumieniu z radą 
ekonomiczną. Niektóre jak np. zbycie 
ziemi czy wzięcie kredytu wymagają 
także zgody biskupa. Podobnie jest 
w przypadku podpisywania umowy
0 pracę np. ze sprzątaczką. Musi być 
ona najpierw skonsultowana w kurii, 
a potem przez nią zatwierdzona.

Hojniejsi przy okazji św iąt
W koszyczku w czasie kolekty 

najczęściej znajdują się monety, rza
dziej banknoty. Większość wiernych 
na ofiarę przeznacza od 0,50 do 2 zł. 
Na większe datki kapłani mogą liczyć 
w okresie świąt Bożego Narodzenia
1 Wielkanocy, a także w tzw. niedziele 
inwestycyjne (zwykle druga lub trzecia 
niedziela miesiąca). Wtedy można 
zauważyć banknoty o nominałach 
10-20 zł, rzadziej 50 zł, choć i takie 
się zdarzają. Wysokości stypendiów 
mszalnych czy opłat wnoszonych przy 
okazji sakramentów są zwyczajowe. 
Czasem ludzie przed złożeniem ofiary 
próbują dowiedzieć się, ile dają inni. 
Przy stypendium 10-20 zł intencja jest 
często umieszczana w ramach mszy 
św. zbiorowych. W przypadku mszy 
św. indywidualnych datek zwykle wy
nosi 50 zł. Za chrzest wierni dają ok. 
30-100 zł. - Czasem  ludzie zam iast 
uczciwie powiedzieć, że nie m ają p ie
niędzy, próbują oszukiw ać. M iałem  
sytuację, gdy rodzice woleli „uciec”po  
chrzcie niż dać ofiarę - wspomina jeden 
z kapłanów. Za uroczystość ślubną 
czy pogrzebową daje się najczęściej 
ok. 300-700 zł. Ofiary i prezenty 
przekazywane przy okazji Pierwszej 
Komunii Świętej czy bierzmowania 
stanowią własność parafii. Wysokość 
składki, jaka zasila kasę parafii zależy 
nie tylko od wysokości datków, ilości 
parafian na mszy, ale również od ilo
ści Eucharystii, jakie sprawowane są 
w niedzielę i święta. Inaczej wygląda 
to w przypadku małych parafii, w któ
rej odprawia się w te dni dwie lub trzy 
msze św., a inaczej w sytuacji dużego 
ośrodka duszpasterskiego, gdzie jest 
ich osiem.

Taca dla parafii i dla 
diecezji

Wiele osób nie zdaje sobie sprawy, 
że tzw. taca, składka zbierana podczas 
mszy św. nie należy do księdza. - N ie 
m am y prawa wziąć z niej ani grosza. 
To są pieniądze na utrzym anie parafii. 
Z  kolei każdem u kapłanow i przysłu
guje tylko jedno  stypendium  m szalne, 
czyli ofiara złożona przy zam aw ianiu

Parafialna kasą
Ile zarabia ksiądz?)
2  Kościół i pieniądze... Dwa tematy, które wzbudzają duże emocje, głównie 
w czasie  spo tkań  ro d z in n y ch ... P ien iądze  zaw sze b u d zą  em ocje 
i zainteresowanie, zwłaszcza jeśli są cudze.

intencji. Resztę trzeba odesłać do kurii. 
Koszty utrzym ania parafii też są zdecy
dowanie w iększe niż w przypadku go
spodarstw  domowych. A  im  starszy czy 
większy kościół, tym większe są koszty 
remontów. Do tego dochodzi ubezpie
czenie - wyjaśnia jeden z kapłanów. 
Prawo kościelne zaleca kapłanom, 
ażeby także nie otrzymawszy ofiary, 
odprawiali msze św. w intencji wier
nych, zwłaszcza ubogich. Kapłan na 
swoje utrzymanie może zatrzymać 
tylko jedną intencję mszalną dzien
nie. Każdą dodatkową musi oddać 
do dyspozycji ordynariusza, który 
przeznacza te ofiary na cele ogól- 
nokościelne. Parafie na rzecz diece
zji odprowadzają również składkę 
z pierwszej niedzieli miesiąca. Są też 
zobowiązane do płacenia rocznej da
niny diecezjalnej, która wynosi ok. 1-2 
zł od każdej osoby, która zamieszkuje 
teren parafii. Na rzecz Stolicy Apo
stolskiej odprowadzane jest tzw. świę
topietrze (zbierane w czerwcu w dniu 
wspomnienia św. Piotra i Pawła)

Kapłani płacą za swoje 
utrzymanie

Co należy do księdza, a co do 
parafii - określają statuty poszcze
gólnych diecezji. Wiele osób nie zdaje 
sobie sprawy z tego, że każdy pro
boszcz jest zobowiązany do napisania 
testamentu zaraz po objęciu swego 
urzędu, a inni księża powinni to zro
bić po ukończeniu 40. roku życia. 
Ponieważ kapłani wchodzą w po 
siadanie dóbr materialnych głównie 
dzięki ofiarności wiernych, dlatego 
sporządzając testament, powinni nie 
zapominać o tym, aby wesprzeć dobre 
cele, np. utrzymanie Seminarium Du
chownego, Domu Księży Emerytów 
czy Caritas.

Od księży z parafii pracujących 
w duszpasterstwie urząd skarbowy 
wylicza zryczałtowany podatek do
chodowy (inne stawki są dla wika
riuszy i dla proboszczów), biorąc 
za podstawę liczbę mieszkańców 
w parafii i miejsce położenia para
fii (wiejska czy miejska). Wysokość 
ryczałtu ustalana jest odrębnie na 
każdy rok podatkowy przez właściwy 
urząd skarbowy. Księża zatrudnieni 
na umowy o pracę podlegają takim 
samym zasadom podatkowym jak inni 
pracownicy. Kościelne osoby prawne, 
czyli parafie, kurie, klasztory mogą, 
ale nie muszą, prowadzić działalność 
gospodarczą. Jeśli prowadzą, muszą 
ją  zarejestrować i płacą takie same 
podatki jak wszystkie podmioty go
spodarcze.

Inaczej w  zakonach
Pieniądze, jakie otrzym ują lub 

zarabiają członkowie zgromadzeń za
konnych przekazywane są do wspól
nej kasy, a zakonnicy otrzymują co 
miesiąc „kieszonkowe” na własne 
potrzeby. Jego wysokość to ok. 150- 
200 zł. Na terenie Ziemi Jarocińskiej

„Uposażenie 
duchownych nie 
powinno odbiegać od 
średniej poziomu życia 
ogółu ludzi".

Synod D iecezji Kaliskiej

swoje klasztory i domy mają bracia 
mniejsi franciszkanie, a także zgroma
dzenia sióstr elżbietanek w Jarocinie 
i salezjanek w Dobieszczyźnie.

To właśnie żeńskie zgromadze
nia, które w odróżnieniu od kapła
nów i zakonników, nie mogą liczyć 
na wpływy związane z działalności 
duszpasterskiej, są w najtrudniej
szej sytuacji. Utrzymują się głównie 
dzięki własnej pracy jako katechetki, 
pom agając w parafiach i różnych 
instytucjach, nie tylko kościelnych. 
Drugim, znaczącym źródłem utrzy
mania w zakonach żeńskich są renty 
i emerytury sióstr, najczęściej najniż
sze, a więc w wysokości 600-700 zł. 
Trzecim źródłem natom iast różne 
dzieła edukacyjne i charytatywne m.in. 
prowadzenie domów rekolekcyjnych. 
Są też zgromadzenia, głównie klau
zurowe - zamknięte, które zajmują się 
np. haftowaniem sztandarów i szat 
liturgicznych. ■

Ile na tacę?
Od 50 groszy do 1,20 zł 
daje przeciętny Polak 
na tacę.
Od 500 zł do 4 .000 zł
- to wysokość „tacy" 
z jednej mszy.
720 m ilionów złotych
- tyle Polacy rocznie dają 
na tacę.

Roczne przychody parafii 
są bardzo zróżnicowane.

Te najmniejsze, wiejskie 
często mają zaledwie 

30.000 zł rocznego 
przychodu.

Te najbogatsze
- nawet 400.000 zł.

Najlepsze miesiące 
to styczeń i luty, czyli czas kolęd.

http://www.jarocinska.pl
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|do podziału.
e trafia do biskupa?

K S k ą d  k s ią d z  m a  p ie n i ą d z e ?

ok. 160 tysięcy hektarów ziemi
posiada Kościół w Polsce.

Poza Skarbem Państwa nie ma tak dużego obszarnika.

PRZYCHODY
1. stypendia mszalne 

(jedno w ciągu dnia)
2. ofiary składane przez wiernych 

przy okazji posług obrzędowych
- chrztów, ślubów, pogrzebów,
a także zebrane z tytułu „zaduszek" 
i wymienianek rocznych

3. część ofiar z kolędy: 
archidiecezja poznańska
> w parafiach do 1.500 mieszkańców
- 2/3 zebranych przez siebie ofiar,

• w parafiach ponad 1.500
mieszkańców -1/2 zebranych 

przez siebie ofiar 
diecezja kaliska

• w parafiach do 2.000 
mieszkańców 
- 70% dla księdza, 30% 
dla parafii
• w parafiach do 7.000 

mieszkańców - 60% dla
księdza, 40% dla parafii

• w parafiach powyżej 7.000
mieszkańców - 50% dla księdza, 50%
dla parafii
4. dochód z dzierżawy gruntów 

parafialnych do 5 ha (powyżej 
tej powierzchni - 50%)

5. wynagrodzenie z tytułu innych 
posług (np. pracy w szkole)

6. zwolnienie z opłaty za mieszkanie 
na probostwie

7. dopłata części kosztów bieżącej 
eksploatacji mieszkania;
za ogrzewanie, oświetlenie i wodę 
(pokrywana przez parafię)

8. opłata kosztów bieżących 
remontów mieszkania (pokrywana 
przez parafię)

9. zwrot kosztów wyjazdów 
służbowych (pokrywany przez 
parafię)

10. zwrot kosztów przeprowadzki 
(pokrywany przez parafię,
do której jest skierowany)

WYDATKI
1. udział w kosztach utrzymania 

(w wysokości połowy najniższej 
krajowej pensji netto)

2. opłaty za prywatne rozmowy 
telefoniczne

3. podatki dochodowe odprowadzane 
do Urzędu Skarbowego

4. składki ubezpieczenia społecznego 
i zdrowotnego (ZUS)

5. świadczenia na rzecz Braterskiej 
Opieki Kapłańskiej

6. świadczenia na rzecz 
Wzajemnej Pomocy Kapłańskiej 
(proboszczowie parafii większych 
niż 1.500 mieszkańców), na rzecz 
Kapłańskiej Pomocy dla 
Seminarium - Seminaristicum 
(wikariusze)

1 zł od „d u szy"
K ażdy p roboszcz  w  d iecez ji ka lisk ie j m u s i o d p ro w a d z ić  d o  ku rii tzw . 
d a n in ę  d ie c e z ja ln ą . P rzeznaczona  je s t na u trz y m a n ie  c e n tra ln y c h  
u rz ę d ó w  d ie c e z ji. Obecnie danina ta wynosi 1 z ł za każdego pa
rafianina. W  w ię ks z o śc i p a ra fii ks ięża  z b ie ra ją  d a tk i na ten  ce l 
w  o k re s ie  W ie lk ie g o  P ostu , p ra k ty k u ją c  o fia rę  „w  k o p e rta c h ” od 
każde j z ro d z in  z o d p o w ie d n ią  co  d o  ilo ś c i o sób  k w o tą .

Liczebność parafii diecezji kaliskiej znajdujących się 
na terenie Ziemi Jarocińskiej 
dekanat jarociński
Golina - św. Andrzeja Apostoła - liczba wiernych 1.800
Jarocin - Chrystusa Króla - 6.100
Jarocin - Matki Bożej Fatimskiej - 2.700
Jarocin - św. Antoniego Padewskiego - 7.800
Jarocin - św. Marcina - 7.000
Magnuszewice - św. Barbary -1.270
Siedlemin - św. Mikołaja Biskupa -1.410
Twardów - św. Apostołów Piotra i Pawła -1.112
Witaszyce - Wniebowzięcia NMP - 6.000
dekanat żerkowski
Brzóstków - św. Jana Chrzciciela - 716
Kretków - Wszystkich Świętych -1.350
Lubinia Mała - św. Andrzeja Boboli - 572
Pogorzelica - św. Wojciecha i NMP Matki Kościoła -1.420
Wilkowyja - św. Wojciecha - 3.250
Żerków - św. Stanisława Biskupa - 4.053
dekanat czermiński
Sławoszew - św. Zofii - 820
Kotlin - św. Kazimierza - 2.624

Co państwo daje 
Kościołowi 

katolickiemu:

350 min zł
- pensje katechetów

264 min zł
- dotacje dla kościelnych 

uczelni (2015 rok). W  roku 
2013 było to 221 min zł

130 min zł
- Fundusz Kościelny 

(2015 rok). W  roku 2013
było to 89 min zł

26,6 min zł
- dotacje do remontów 
zabytków kościelnych

19,2 min zł
- Ordynariat Polowy Wojska

Polskiego

5,5 min zł
- Caritas Polska

W 3 min zł - kapelani szpitalni 
2,4 min zł - kapelani więzienni 

842 tys. zł - kapelani straży
granicznej 

745 tys. zł - kapelani 
straży pożarnej 

441 tys. zł - kapelani w policji 
150 tys. zł - kapelani BOR

Źródło: rap o rt K A I o finansach  Kościoła w Polsce za 2 0 1 5  r.

6 5 0  z ł
wysokość 
miesięcznej 
pomocy wypłacanej 
księżom-emerytom 
z funduszy 
Wzajemnej Pomocy 
Kapłańskiej

F otoka <0 alphaspmt

http://www.jarocinska.pl
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bez reszty
J W wieku 58 lat zmarł Stanisław Dziekański, 
fotograf i fotoreporter, wieloletni pracownik 
„Gazety Jarocińskiej”. - Odszedł człowiek 
niezwykle skromny, z ogromną pasją 
i powołaniem - wspominają ci, którzy spotkali 
Staszka na swojej zawodowej drodze.

-- j
■ y j f f c .> ;.v Jrattr d m

Stanisław Dziekański urodził się w Jarocinie w 1 9 5 9  roku. F o to g ra fią  z a jm o w a ł s ię  od  la t
8 0 - ty c h  u b ie g łe g o  s tu le c ia . W  1 9 9 2  roku  z d o b y ł p ie rw s z ą  n ag rodę  w  k o n k u rs ie  „Z ie m ia  
Ja ro c iń ska  w  o b ie k ty w ie "  zo rg a n iz o w a n ym  przez „G azetę  J a ro c iń s ką " i M u z e u m  R eg iona lne  
w  J a ro c in ie . Od te g o  m o m e n tu  ro zp o c zą ł s ta łą  w s p ó łp ra c ę  z re d a k c ją  „G J ” . Jego z d ję c ia  
ilu s tro w a ły  w ie le  m a te r ia łó w  p ra s o w y c h . P rz y g o to w y w a ł też  fo to re p o rta ż e . W  2 0 0 2  roku  
m ia ł in d y w id u a ln ą  w y s ta w ę  w  S ka rb cz y ku , z a ty tu ło w a n ą  „M u z y c z n e  S p o jrz e n ia ” . Sześć 
la t p ó ź n ie j, w s p ó ln ie  z M a rtą  D z ie k a ń s ką  p rz y g o to w a ł w y s ta w ę  „J a ro c in  R e a k ty w a c ja ". 
W  2 0 0 9  roku  b y ł n o m in o w a n y  do  nag rody  SGL Loca l Press w  ka te g o rii „ fo to g ra fia  - lu d z ie ". 
W  g ru d n iu  2 0 1 5  roku  w  Spichlerzu Polskiego Rocka odbyła się jego wystawa „Portrety” .

Trochę z boku, czasami w cie
niu, gdzieś przy odsłuchach, za 
głośnikami albo na backstage’u. 
Tak powstawały najlepsze zdjęcia 
Staszka Dziekańskiego. Zdjęcia 
sceniczne, koncertowe. W tym 
był najlepszy. Nawet gdy obok 
był las fotoreporterów, nawet gdy 
wszyscy walczyli o to jedno ujęcie, 
nierzadko łokciami, on spokojnie, 
z dużą rezerwą, niemal na chłodno, 
przykładał oko do wizjera aparatu. 
Widział więcej? Na pewno dostrze
gał. Światło, gest, sceniczny ruch, 
emocje. Na pozór niedostrzegalne. 
Takie są jego fotografie. - Tu nie nia 
zdjęć przypadkowych, każde z tych 
zdjęć, zanim zostało zrobione, zostało 
wymyślone - tak sam opowiadał na 
wernisażu swojej ostatniej wystawy 
„Portrety”, zorganizowanej w 2015 
roku w Spichlerzu Polskiego Rocka.

Dla wielu fotografów i ludzi 
lokalnych mediów był nie tylko in
spiracją. Fotografią zajmował się od 
ponad 30 lat. Analogowe początki 
pokutowały w jego twórczości do 
końca, i to w czasach cyfrowego za
lewu ilością, która dzisiaj tak rzadko 
koresponduje z treścią. Tak swoje 
spotkanie ze Staszkiem wspomina 
Damian Andrzejewski, fotograf spe
cjalizujący się w streetfoto. - Staszek 
przyjął m nie w swoim m ieszkaniu. 
Zapalił papierosa i zaczął rozkła
dać moje zdjęcia na stole. Odrzucił 
kilkanaście, wybrał trzy, może cztery 
i powiedział: „Te są dobre. Możesz ro
bić. Coś z tego będzie. ” Wyszedłem od  
niego z dom u pełen nadziei. Rozpalił 
we m nie przygasający ogień - wspo
mina Damian. - Jestem przekonany, 
że dzięki znajom ości ze Staszkiem  
m oje fotografowanie m iało szansę 
przetrw ać trudne chwile i za to będę 
m u wdzięczny do końca życia.

Wielu zamęczało go pytaniami, 
jak zrobić dobre zdjęcie (w tym au
tor), jakiego sprzętu użyć. Co kupić, 
by fotografować lepiej. - Stasiu dał 
m i najwięcej. Bo był: po  pierw sze 
pierwszy; po drugie był artystą i co 
najw ażniejsze był cierpliwy. Ja na 
jeg() miejscu, po kolejnym pytaniu, ja k  
zm ienić ustawienia w aparacie, żeby 
fota  była dobra - zabiłbym... A Stasiu 
cierpliwie m i tłumaczył, i nieskromnie 
powiem , czasem  podobały m u się 
m oje zdjęcia - mówi Przemysław 
Szeszuła, wieloletni dziennikarz 
sportowy „GJ”. - Nauczył m nie rze
czy zasadniczej. Zdjęcie może zrobić

każdy, kto ma aparat. Fotografię ro 
fotograf. Banał? Nie. Fotograf wit 
inaczej, więcej. I  zanim  zrobi zdjęt 
m usi pomyśleć. Długie włosy, lei 
ko przygarbiona sylwetka i zawsi 
olbrzymia torba ze sprzętem, 
zawsze tam, gdzie coś się dział
- rozgrywki sportowe, dożynki C 
jego ulubione wydarzenia muzy< 
ne. Przez dekady fotografował 
„Gazety”, z którą był związany 
początku lat 90-tych. W erze przi 
smartfonowej bywało, ze dokumdf 
tował wydarzenia jako jedyny, 
wymagało nie tylko warsztatu, alf 
też odpowiedzialności.

Piotr Piotrowicz, ówczesitfl 
redaktor naczelny, dzisiaj 
Południowej Oficyny Wydawnic; 
dostrzegł w nim potencjał fotowi 
portera. - Mówienie o śmierci ni[ 
nie jest łatwe. Tym bardziej, że ci 
o Stasia Dziekańskiego, który prĄ 
tyle lat pracował w Gazecie. I  to Ą
- wspomina Piotrowicz. - FotogĄj 
fowania nie traktował jako  
który wykonywał. To była jego pi 
powołanie. Jego odejście po li 
boli.

Staszek przez lata zmagał 
z nieuleczalną chorobą. Starał d 
by nie zdominowała jego życi* 
W ostatnich latach wycofał się z lĄ  
wodu. - Kiedy przestał pracow tm  
brakowało m i nie tylko jego zdjęć, $ '\ 
przede wszystkim  jego tow arzystw  
na wydarzeniach, które często m  
były porywające”, poczucia hurrtOi 
ru i dystansu do tego, co nieistotni
- wspomina dziennikarka „Gazety 
Lidia Sokowicz. - Podziwiałam  $ 
za to, że m im o swoich problem & 
zdrowotnych nie był ponurakiem  
Czasem, gdy miałam wątpliwości, <Ą 
prosić go o zrobienie zdjęć, StasZI 
mówił, że m am  dzwonić, bo dżm  
tej pracy czuje się lepiej...

Mało kto wie, że kiedy nie foto 
grafował, budował repliki sta tk i
- zwłaszcza średniowiecznych 
leonów. To było jego hobby i drug 
pasja.

Rodzina, przyjaciele, znajort 
współpracownicy pożegnali SU 
nisława Dziekańskiego w sobol 
Spoczął na cmentarzu parafialny! 
w Jarocinie. Jego Galeria Spójrz* 
zostanie z nami na zawsze. - Jeśli ki 
dyś napiszę książkę o fotografowani 
to zadedykuję ją  właśnie StaszkoK
- zapowiada jeden z przyjaciół.

(nł>

http://www.jarocinska.pl
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ŻERKÓW

Nie wszyscy byli 
za „delikatną" podwyżką

Od lipca m ieszkańcy 
gminy Żerków będą piacić 
więcej za wodę i ścieki.

- Tak żeśm y d e lika tn ie  
p o d n ie ś li ceny, żeb y nam  
się w szystko zam ykało - po
w iedział burm istrz  Jacek 
Jędraszczyk. Na zapytanie 
radnego Sebastiana Nowa
czyka, czy podwyżka cen 
wody pitnej jest uzasadnio
na, potw ierdził jej za sad 
ność. Tłumaczył, że wynika 
ona z analizy bilansu kosz
tów utrzymania oraz eksplo
atacji sieci. - M y do wody nie 
dokładam y i nie chcielibyśm y 
dokładać - dodał.

P o d czas g ło so w an ia  
nie wszyscy radni byli za 
podwyżkami, co spotkało 
się z krytyką. W zburzenia 
nie ukrywał radny Andrzej 
Stachowiak. - Ja ci pow iem  
- zwrócił się do Wojciecha

Rasia - i powiem  wam wszyst
kim , którzy się wstrzym aliście 
nad podniesieniem  cen wody 
i ścieków. Ja tego przeżyć nie 
mogę. Dlaczego? Bo wy boicie 
się podjąć odpowiedzialności! 
Wy przed  wyborcam i pow ie
cie tak: - Ja nie podnosiłem  
tej wody! To tam ci podnieśli! 
M y - nie! - mówił radny. -A le  
żądania to m acie takie: „wodę

zróbcie, św iatła załóżcie, ka- 
nalizę, gdzie ja  m am  chod
nik ? gdzie ja  m am  drogę ? ” M y 
staram y się wszyscy sprostać 
w aszym  oczekiw aniom . A le  
proszę was - m yślcie logicz
nie! Bo jeżeli nie podniesiem y 
tej wody, nie podniesiem y tej 
kanalizy, która nie zam knie  
się w kosztach, to je s t zrozu
miałe, że skądś będzie trzeba

te pieniądze wziąć! I  braknie 
na coś innego. B urm istrz nie 
m a m aszynki do robienia p ie
niędzy. A ni pani Bronia.

Głos w tej sprawie za
brał również sekretarz gmi
ny. - Wszyscy pow inni w ziąć 
odpow iedzialność za budżet. 
N ie tylko za wydatki. A le rów
nież za dochody. Jeżeli wszyscy 
się pow strzym ują - śm ieci za 
drogie, woda za droga, m im o 
że m am y n a jn iższe  sta w ki 
m oże nawet w Wielkopolsce. 
N a pew no m am y na jn iższe  
sta w ki w najbliższych g m i
nach. Wszyscy radni pow inni 
wziąć za to odpowiedzialność
- podkreślił Michał Surma.
- Chcą państw o inwestować, 
ale je że li chodzi o dochody, 
w strzym ujecie się, bo to je s t 
niepopularne, żeby glosować 
za podwyżkam i.

(akt)

WODA
Obecna stawka ; Nowa stawka

ŚCIEKI
Obecna stawka Nowa stawka

2,65 zł* i 2,81 zł ścieki z gospodarstwa domowego

opłata abonamentowa 3,67 zł i 3,89 zł

3,24 zł j 3,24 zł 

cena wskaźnikowa

ścieki z firm, przedsiębiorstw 
i zakładów

2,66 zł ! 2,82 zł 5,62 zł | 5,94 zł

ryczałt (na posesjach, gdzie 
nie ma liczników)

ścieki uciążliwe od firm

10,80 zł ; 11,88 zł

3,46 zł ; 3,67 zł

Podczas głosowania nad uchwałą 
o podwyżce cen wody i ścieków 
od głosu wstrzymali się: Bogdan 

Bożejewicz, Marzena Boruta, 
Wojciech Raś, Wioletta Rogo- 
zińska-Świątek, Ewa Kubacka 

i Sebastian Nowaczyk.

ścieki dowożone na oczyszczalnię 
z gospodarstw domowych (z szamb)

3,67 zł j 3,89 zł

v ścieki dowożone szczególnie 
uciążliwe, od przedsiębiorstw

10,80 zł i 11,88 zł 

ścieki dowożone spoza terenu gminy

21,60 z i 23,76 zł

RADNY CHCIAŁ 
JESZCZE DROŻEJ

Radny Bogdan Bożejewicz 
zaproponował, by cenę ścieków 

podnieść nie do 3,60 zł, ale 
o 10 gr w ięcej-do 3,70 zł. Sam 

jednak odstąpił od swojego 
wniosku po chwili dyskusji.

*  ceny brutto za 1 m3

JAKIE SA CENY 
W SĄSIEDNICH GMINACH?

GMINA WODA ŚCIEKI

Jarocin 3,95 zt 6,52 zt

Kotlin 2,80 zt 3,94 zt

Jaraczewo 3,10 zt 6,52 zł

Nowe Miasto 3,40 zt 3,50 zt

^  JARACZEWO

Ktoś ukradł kamerę pilnującą przystanku w Brzostowie!
Kamera, która strzegła czystości 

na zadaszonym przystanku autobu
sowym w Brzostowie, została nie
dawno skradziona przez nieznanych 
sprawców. Już na drugi dzień w środ
ku mieszkańcy znaleźli „śmierdzącą 
niespodziankę”.

O urządzeniu, które „pilnowało” 
przystanku autobusowego znajdu
jącego się na krajowej „dwunastce” 
w kierunku Góry, pisaliśmy w ubie
głym roku. Niewielka kamera zamon
towana na dachu wiaty autobusowej 
miała w swoim założeniu strzec tego 
miejsca przed niesfornymi kierow
cami, którzy często załatwiali się 
w środku. - To taki nasz „Wielki Brat ”

w m ałej wsi - śmiali się wówczas na 
naszych łamach mieszkańcy Brzo- 
stowa.

Jak opow iadał nam  z kolei 
w międzyczasie sołtys, urządzenie 
spełniało swoją rolę bardzo dobrze. 
Świecąca na czerwono kamera sku
tecznie odstraszała wszystkich tych, 
którzy myśleli o załatwianiu potrzeb 
fizjologicznych właśnie na przystan
ku. - Po zainstalow aniu napraw dę 
byt spokój. Wcześniej zdarzało się, że 
kierowcy, a zwłaszcza kierowcy tirów, 
zatrzym ywali się tutaj, żeby wejść do 
środka i tam  „coś” zostawić. Widząc 
kam erę, ju ż  sobie odpuszczali - ko
mentuje sugestywnie Piotr Szymczak,

sołtys Brzostowa.
Niestety jakiś czas temu ktoś... 

ukradł urządzenie. Kto i dlaczego? 
- Tego nie wiemy. N ajgorsze w tym  
w szystkim  je s t jed n a k  to, że ju ż  na 
drugi dzień po  kradzieży w środku  
znajdowała się „śmierdząca niespo
dzianka” - mówi włodarz wioski.

Pozostaje pytanie: co dalej? Jak 
zapewnia zdecydowanie Szymczak, 
sprawy tak łatwo nie odpuści. - Ukra
d li nam  jed n ą  kam erę, to niedługo 
zam ontujem y tu ta j dw ie! Będziem y 
walczyć o naszą czystość. A kierowcy, 
którzy tu  się załatwiają, pow inni się 
wstydzić! - podkreśla na koniec.

(jan)

Niewielka kamera 
spełniała swoją 

rolę i skutecznie 
odstraszała 
tych, którzy 

chcieli załatwić 
się w środku 

przystanku

O G Ł O S Z E N I E

V lS IO N  O P T Y K
(obok kina „E ch o ” )

6 3 -2 0 0  Jaroc in , u l. W yszyńskiego 4
(wejście od ul. Gołębiej)

GO DZINY
OTW ARCIA

pon.-p t. 10“  18“  
sob. 9 " -1 4 “

druga oprawa za
‘ szczegóły promocji w salonie

POKOCHAJ
SŁOŃCE
w okularach 
przeciwsłonecznych 
ze swojq korekcją

BEZPŁATNE KOMPUTEROWE BADANIE WZROKU S  62 505  27 00  

i Ofj ?} k  promocja na okulary progresywne
1 w  V /  JL9 W SKreoidy promocji w sakwie

K O L T I N  ► ZDO BYW AJĄ DZIESIĄTKI TYSIĘCY ZŁOTYCH

Światowe warunki w  domu kultury
04 nnn if PozysRsł dyrektor Domu 
U Ł i U l l U  21 Kultury w Kotlinie na

festiwal akordeonowy

Jacek Cygan i Marcin Wyrostek 
- to gwiazdy tegorocznego „XXII Fe
stiwalu Solistów i Zespołów Akorde
onowych”. Ich występ jest możliwy 
dzięki dofinasowaniu, które pozyskał 
Dom Kultury w Kotlinie z Narodowe
go Centrum Kultury.

W ładze ko tlińsk iego  o ś ro d 
ka m ogą mówić o sukcesie. Tym 
bardziej, że po pieniądze z p ro 
g ram u „K u ltu ra  - In terw encje 
2017” aplikowało 1.187 placówek 
kulturalnych i stowarzyszeń z tere
nu całego kraju. Dofinansowanie 
otrzymało 209 z nich, w tym Dom Kul
tury w Kotlinie. Dostał 58 tys. zł. Do tej 
kwoty należy doliczyć 19 tys. zł dotacji 
z Urzędu Gminy w Kotlinie, co razem 
daje ponad 77 tys. zł. Cała suma zo
stanie przeznacżona na tegoroczny 
festiwal. - Bardzo się cieszę. D laczego? 
Za taką kwotę to organizowałem trzy

\ 300.000 zł S 5 .
I domu kultury

festiw ale. Tegoroczna im preza będzie 
obfitowała w gwiazdy i różne wydarze
nia. Wreszcie przyjedzie do nas Marcin 
W yrostek, który będzie m ia ł koncert 
22 października. W ynagrodzenie je s t 
tajemnicą Marcina, ale pochłania pra
wie całą kwotę ubiegłorocznego fe s ti
walu. Gościem specjalnym będzie Ja
cek Cygan. M ożemy też sobie pozw olić 
na ściągnięcie wystawy instrum entów  
z  G dańska - tryska radością Janusz 
Barański, dyrektor Domu Kultury 
w Kotlinie. Przyznaje również, że na 
październikową imprezę pozyskał 
jeszcze dodatkowo 5 tys. zł.

Środki z Narodowego Centrum 
Kultury nie są jedynymi, które zdo
była w tym roku kotlińska placów
ka. W kwietniu ministerstwo kultury 
przyznało naszej placówce 65 tys. zł, 
na nowoczesne wyposażenie, a dzięki 
dotacji celowej z gminy kwota wzrosła

99fl nnn it
L L U i I i U U  2 1  wdzywtym

roku

do 80 tys. zł.
Na tym jednak nie koniec ze

wnętrznych środków na ten cel. Szef 
kotlińskiego ośrodka ma już ustną 
informację, że 60 tys. zł otrzyma z „Li
dera Zielonej Wielkopolski”. - Na in
frastrukturę dom u kultury wygraliśmy 
z projektów 140 tys. zi. Ta sum a na taki 
dom ja k  nasz to je s t naprawdę duża - 
podkreśla Barański. Pieniądze zostaną 
przeznaczone na zakup nowoczesnego 
nagłośnienia estradowego i kinowego. 
Powstanie kino studyjne. - Będziem y 
m ieli św iatowe w arunki techniczne - 
cieszy się dyrektor. - Kino absolutnie 
nie będzie konkurow ać z kinem  jaro 
cińskim  czy pleszew skim . Dlatego, że 
m y jesteśm y dom em  kultury, który co 
tydzień odwiedza 400osób. Są dziesiątki 
koncertów, innych zajęć. Kino będzie 
dodatkiem  artystycznym do pozostałych 
działań - zaznacza szef D K K . (era)

http://www.jarocinska.pl
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OFERTY PRACY /  PORADNIKI /  ARTYKUŁY /  FIRMY
O G Ł O S Z E N I E

the naturę network®ii

F irm a  z a jm u ją c a  s ię  ś w ia d c z e n ie m  u s łu g  z zakresu  o b s łu g i 
f in a n s o w e j, k s ię g o w e j, in fo rm a ty c z n e j, k a d ro w e j, p ra w n e j 

i c o n tro ll in g u  p o s zu k u je  osoby  na s ta n o w is k o :

Informatyk
M ie jsc e  p racy : Klęka (ko ło  J a ro c in a )

N r ref: IT /V I/2 0 1 7

Osoba zatrudniona na tym  stanowisku 
będzie odpowiedzialna m .in . za:

• N a d z o ro w a n ie  p ra w id ło w e g o  d z ia ła n ia  sp rz ę tu  k o m p u te ro w e g o
t j .  k o m p u te ró w  o s o b is ty c h  s ta c jo n a rn y c h  i p rze n o ś n yc h , ta b le tó w , 
d ru k a re k , U PS  itp .

•  K on s e rw a c ję  sp rz ę tu  k o m p u te ro w e g o  o raz  te le fo n ó w , u s u w a n ie  
uszkodzeń , z g ła sz a n ie  uszkod zo n e g o  sp rz ę tu  do  s e rw is u

• In s ta la c ję  i k o n s e rw a c ję  o p ro g ra m o w a n ia  (s y s te m y  o p e ra cy jn e  
W in d o w s , a p lik a c je  b iu ro w e , W S U S , inne  p ro g ra m y  s ta n o w isk o w e )

• E w id e n c ję  s p rz ę tu  i o p ro g ra m o w a n ia
• U trz y m a n ie  a k tu a ln o ś c i i p ra w id ło w e g o  d z ia ła n ia  s ys te m u  

a n ty w iru s o w e g o
• T w o rze n ie , p ro w a d z e n ie  i u trz y m a n ie  d o k u m e n ta c ji 

re a liz o w a n y c h  zadań

Oczekiwania wobec kandydatów:

W yk s z ta łc e n ie  ś re d n ie
U m ie ję tn o ś ć  in s ta la c ji i k o n fig u ra c ji s y s te m ó w  W in d o w s  7 
i W in d o w s  1 0
Z n a jo m o ś ć  b u d o w y  sp rz ę tu  k o m p u te ro w e g o  i u m ie ję tn o ś ć  
w y k o n y w a n ia  d ro b n y c h  n a p ra w  
P o d s ta w o w a  z n a jo m o ś ć  te c h n o lo g ii A c tiv e  D ire c to ry  
o raz  k o n fig u ra c ji GPO w  ś ro d o w is k u  d o m e n o w y m  W in d o w s  
P o d s ta w o w a  z n a jo m o ś ć  s iec i k o m p u te ro w y c h  
Z n a jo m o ś ć  p a k ie tu  b iu ro w e g o  M ic ro s o ft (W o rd , Excel,
O u tlo o k , A ccess)
K o m u n ik a ty w n o ś ć  o raz  u m ie ję tn o ś ć  ro z w ią z y w a n ia  p ro b le m ó w  
u ż y tk o w n ik ó w  (H e lp d e s k )
C hęć do  s a m o d z ie ln e g o  ro z w ija n ia  w ła s n y c h  k o m p e te n c ji 
i w ie d z y
Z d o ln o ś ć  szy b k ie g o  u czen ia  s ię  i p rz y s w a ja n ia  w ie d z y  
U m ie ję tn o ś ć  p ra cy  w  z e spo le  o raz  z d o ln o ś ć  d o  s a m o d z ie ln e g o  
re a liz o w a n ia  zadań
Język  a n g ie ls k i na p o z io m ie  p o z w a la ją c y m  na p ra w id ło w e  
ro z u m ie n ie  te k s tó w , p o d rę cz n ik ó w , m a te r ia łó w  te c h n ic z n y c h  IT 
P raw o  ja z d y  k a te g o rii B

Dlaczego warto z nami współpracować?

O fe ru je m y  a tra k c y jn e  w y n a g ro d z e n ie  z s ys te m e m  p re m io w y m  
o raz  p a k ie te m  s o c ja ln y m
Z a p e w n ia m y  z a tru d n ie n ie  na p o d s ta w ie  u m o w y  o p racę  
Z a p e w n ia m y  in te re s u ją c ą  i o d p o w ie d z ia ln ą  p racę  
w  p ro fe s jo n a ln y m  zespo le  o raz  m o ż liw o ś ć  d o s k o n a le n ia  w ła s n y c h  
u m ie ję tn o ś c i w  f irm ie  o m ię d z y n a ro d o w y m  zasięgu

Zainteresowanych prosimy o:

P rze s ła n ie  lis tu  m o ty w a c y jn e g o  i a k tu a ln e j a p lik a c ji CV (m ile  w id z ia n e  
z d ję c ie )  w  te rm in ie  2 tygodni od  d a ty  og ło sze n ia  na a d re s  m a ilo w y : 
A leksandra.G robelna@ the-nature-netw ork.p l w  te m a c ie  w p is u ją c  
na zw ę  s ta n o w is k a  i N r ref: IT /V I/2 0 1 7

P ro s im y  o d o d a n ie  n a s tę p u ją c e j k la u z u li:  „W yra ża m  zgodę na p rze 
tw a rz a n ie  m o ic h  d a n y c h  o s o b o w y c h  z a w a rty c h  w  o fe rc ie  p ra cy  d la  
p o trz e b  n ie z b ę d n yc h  d o  re a liz a c ji p rocesu  re k ru ta c ji,  zg o d n ie  z u s ta w ą  
z d n .  2 9 .0 8 . 1 9 9 7  roku  o O c h ro n ie  D a n ych  O s o b o w y c h  (D z . U . N r 1 3 3  
poz. 8 8 3 ) .

In fo rm u je m y , że s k o n ta k tu je m y  s ię  ty lk o  
N a d e s ła n y c h  d o k u m e n tó w  n ie  zw ra c a m y.

z w y b ra n y m i o s o b a m i.

► KOTLIN

Konkursy na
d y r e k t o r ó w  s z k ó ł
jednak ogłoszone

Mirosław Paterczyk ogłosił kon
kursy na dyrektorów szkół podsta
wowych w Kotlinie i Sławoszewie. 
(dyrektorom szkół w Woli Książęcej 
i M agnuszewicach wójt powierzył 
obowiązki - przyp. red.). Początkowo 
decyzja włodarza gminy wzbudziła 
kontrowersje w środowisku nauczy
cielskim. Później zastrzeżenia mieli 
radni. Część z nich argumentowa

ła, że dotychczasowe szefowe szkół 
rozpoczęły już wdrażanie reformy. 
W przypadku ewentualnej zmiany 
na stanowisku może to spowodować 
pewne kłopoty.

Postanowienie wójta wywołało 
poruszenie wśród grona pedagogicz
nego i rodziców uczniów kotlińskiej 
szkoły. Skierowali oni pisma do rady 
gminy, w których przestawili dorobek

--------------  O G Ł O S Z E N I A  --------------

i osiągnięcia dyrektor Edyty Orpel.
W czasie dyskusji na ten temat 

wójt Kotlina podkreślał, że nie zmieni 
zdania. Tak też się stało. Rozpisał 
postępowanie.

Osoby zainteresowane objęciem 
stanowiska swoje oferty mogą skła
dać w Urzędzie Gminy Kotlin do 16 
czerwca.

(era)

* the  n a tu r *  n c tw o rk *

Martin Bauer Group

J e s te ś m y  m ię d z y n a ro d o w y m  p rz e d s ię b io rs tw e m , z a jm u ją c y m  s ię  
s k u p e m , p rz e tw ó rs tw e m  o ra z  s p rz e d a ż ą  p ro d u k tó w  p o c h o d z e n ia  
roś linnego  (su row ce  z ie la rsk ie , herbaty , e ks trak ty ). S ta w ia m y  na o tw a r tą  
k o m u n ik a c ję , in n o w a c y jn o ś ć  o ra z  d ą ż e n ie  d o  ro z w o ju  z a w o d o w e g o  
n aszych  P ra c o w n ikó w .

O b e c n ie  p o s z u k u je m y  k a n d y d a tó w  na s tanow isko-.

Pomocnik Operatora Maszyn
M ie jsc e  p racy : W ita s z y c z k i 

L iczba  s ta n o w is k : 1 5  
O kres  za trudn ien ia -. 3  m ie s ią ce  
N r re fe re n cy jn y : M B W /O P M .0 5

Osoba zatrudniona na tym  stanowisku  
będzie odpowiedzialna za:
• w s p a rc ie  o p e ra to ra  m a s z yn y
• z a d a w a n ie  i o d b ió r  s u ro w c a
• n a w a ż a n ie  p ro d u k tu

Termin zgłoszeń:
N a  a p l i k a c j e  C V  c z e k a m y  d o  
2 0 1 7 .0 6 .2 0 .  W  ty tu le  em a iT a  p ro s im y  
p o d a ć  n r re fe re n c y jn y  M B W /O P M .0 5  
A p lik a c je  p ro s im y  p rze s y ła ć  na a d res  e m a il:

p ra c a @ m a rt in -b a u e r -g ro u p .p l

Oferujem y:
•  p racę  w  s ys te m ie  z m ia n o w y m
• w s z y s tk ie  n ie zb ę d n e  n a rzę d z ia  p ra cy

W ażne:
P ro s im y  o d o p is a n ie  n a s tę p u ją c e j k la u z u li na d o k u m e n ta c h  a p lik a c y j
n y ch : „W yra ża m  zgodę na p rz e tw a rz a n ie  m o ic h  d a n y c h  o s o b o w y ch  
p rzez  f irm ę  M a r tin  B a u e r P olska S p. z o. o ., d la  p o trz e b  n ie z b ę d n yc h  
d o  re a liz a c ji p ro ce s u  re k ru ta c y jn e g o , z g o d n ie  z p rz e p is a m i u s ta w y  
z 2 9 .0 8 .1 9 9 7  o  o c h ro n ie  d a n y ch  o so b o w ych  (D z. U. z 2 0 0 2  r. N r 1 0 1 , 
poz. 9 2 6  z poz. z m .) . P rz y jm u ję  do  w ia d o m o ś c i, że p rz y s łu g u je  m i 
p ra w o  w g lą d u  d o  tre ś c i m o ic h  d a n y c h  o raz  ich  p o p ra w ia n ia .”

c
Ł  PH U  SZÓSTEK

Ą
‘ z a t r u d n i :

tapicerów
szwaczki

Tel. 6 0 4  3 9 6  1 4 6  
Ż e rn ik i 6 , 6 3 - 2 1 0  Ż e rkó w

Z A T R U D N I Ę

KRAWCOWE
z możliwością przyuczenia

Oferujemy bardzo dobre 
warunki pracy i płacy

Tel. kontaktowy
502 754 347

F irm a  Z A L M E T  S p ó łk a  z o .o . 
Zalesie IB

zatrudni pracowników 
na stanowiska:

SPAW ACZ

ŚLUSARZ SPAW ACZ
M ile w idziani absolwenci 

szkół technicznych.

Oferty składać w siedzibie firmy, 
telefonicznie 

(62 ) 7 4 7  21 9 5  
lub e-m ail in fo@ zalm et.p l

http://www.opracy24.pl
mailto:Aleksandra.Grobelna@the-nature-network.pl
mailto:praca@martin-bauer-group.pl
mailto:info@zalmet.pl
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Oferty pracy z Powiatowego 
Urzędu Pracy w Jarocinie 

zgłoszone w okresie 
od 6 do 9 czerwca

Kierowca - operator maszyn 
rolniczych, pracownik gospodarczy
- Spółdzielnia Usług i Zaopatrzenia 
Kółek Rolniczych Jaraczewo 
Pracownik produkcji
- W.PH. Adamus Andrzej Adamus 
Głuszyna
Pomocnik montera drzwi, 
okien, rolet
- „Ako” Artur Kościelny Witaszyce

•  Spawacz/monter
- Hydrobud Inżynieria Środowiska 
Sp. z o. o. Jarocin 
Pracownik magazynu
- Zakład Przemysłu Mięsnego 
Biernacki Sp. z o.o. Golina 
Operator koparko-ładowarki, 
operator ładowarki teleskopowej
- P W. „Jodema" Jerzy Działek Jarocin 
Operator maszyn i urządzeń 
odlewniczych, operator maszyn
- Sanpro Interim BPO Sp. z o.o. Sp. k. 
Wrocław (miejsce wykonywania pracy 
Mahle Polska Sp. z o.o. Krotoszyn) 
Operator prasy krawędziowej 
oraz lasera
- Blastrac Poland Sp. z o.o. Golina 
Kierownik działu handlowego, 
kierownik działu technologii
- Wajnert Meble Sp. z o.o. Spółka 
Komandytowo-Akcyjna 
Kierowca - magazynier
- Gastromax Sebastian Głowicki 
Jarocin

•  Operator maszyn i urządzeń 
do obróbki drewna
- Wytwórnia Mozaiki Osiewicz 
Sp. z o.o. Spółka Komandytowa 
Gola

► 80-LECIE JAROCIŃSKIEJ FIRMY

„Jarom a”
chce wyjść na prostą

W YRÓ ŻNIEN IA  OTRZYMALI DŁUGOLETNI PRACOW NICY
M a re k  T ra jdos, W o jc ie ch  R ata jczak, Z enon  M rz y w k a , M ie c z y s ła w  O s to jsk i, W ło d z im ie rz  G raczyk, B og d a n  S todo lny , 
D a m ia n  N a w ro c k i, E ugen iusz  B as ińsk i, Z b ig n ie w  W ie lg o s z , S ta n is ła w  T ypańsk i, E dm u n d  H ądze lek , K rzysz to f 
B o rk ie w icz , A n d rz e j T om aszew sk i, S ta n is ła w  W ó jt, Jan M u s ie la k

► W k ró tc e  w  „G a z e c ie ” ro zm o w a  z p rezesem  i w s p o m n ie n ia  p ra c o w n ik ó w

- Od samego początku wie
działem , że sytuacja w spółce 
je s t kry tyczn a  i p lanow ana  
je s t je j upadłość - przyznał na 
uroczystym spotkaniu z okazji 
80-lecia firmy, prezes Zbigniew 
Wojciechowski.

Obecny szef „Jarom y” 
przypomniał, że jego współ
praca z przedsiębiorstwem  
zaczęła się niespełna dwa lata 
temu. - Biznesowo zawitałem do 
„Jaromy". Od pana Daty (po
przedni prezes - przyp. red.) 
otrzym ałem  wówczas propozy
cję objęcia stanowiska prezesa 
zarządu. Od samego początku  
wiedziałem, że sytuacja w spółce 
je s t krytyczna i planowana je st 
je j upadłość. Mając pewne pozy
tywne doświadczenia z  podobnej 
firm y z K onina postanow iłem  
podjąć to wyzwanie i zm ienić  
kierunek historii. Rzeczywistość 
okazała się jednak bardziej bo
lesna od tej, której się spodzie
wałem  - nie ukrywał prezes.
- Problemy i trudności piętrzyły 
się na każdym  kroku. (...) Waż
ne je s t to, że dzięki tej decyzji 
i pomocy, którą uzyskałem  od  
załogi, idziem y dalej i nie zam y
kam y księgi historii „Jaromy”. 
(...) Podkreślił, że wszystkich 
czeka jeszcze dużo pracy, by 
wyjść na prostą.

Jubileusz był okazją, by wy
różnić długoletnich pracowników 
, Jaromy”. W tym gronie znalazł 
się m.in. Marek Trajdos, z ,Ja- 
romą” związany od 1966 roku. 
Kiedy odbierał dyplom, złożył 
swemu szefowi życzenia. - Panie 
prezesie, żeby pan prezes punk
tualnie wypłacał wypłaty, to nie 
będziemy mieli z żonami kłopotu!
- powiedział.

ANNA KOPRAS-FIJOŁEK

Tarkett THEULTIMATE 
FLOORING EXPERIENCE

Firm a T a rk e tt, za ło żo n a  w  1 8 8 6  r., to  św ia to w y lid er  
w  p rzem yśle  p o d ło g o w ym . D ostarcza ro zw iązan ia  sys tem ó w  
pod łogow ych  i naw ierzch n i sp ortow ych  na całym  św iecie.

TARKETT POLSKA SP. Z O.O. W ORZECHOWIE - PRODUCENT DREWNIANYCH PANELI PODŁOGOWYCH 
ZATRUDNI PRACOWNIKÓW PRODUKCYJNYCH NA STANOWISKACH:

OPERATOR LINII PRODUKCYJNEJ 
B RA KARZ MATERIAŁÓW 

POMOC NA LINII PRODUKCYJNEJ 
MECHANIK ZMIANOWY 
ELEKTRYK ZMIANOWY

OPERATOR WÓZKA 
KONTROLER JAKOŚCI

K a n d y d a to m  o fe ru je m y :
• Pracę w  m ię d zy n a ro d o w e j firm ie  o u g ru n to w a n e j pozycji na rynku, za p ew n ia ją ce j w ysokie s ta n d a rd y  pracy i BHP
• M ożliw ość d o sko n a len ia  i p o zn aw an ia  now ych techno log ii
• S taw ki g o d zin o w e  w  zależności od u m ie ję tnośc i i dośw iad czen ia
• P akiet specjalnych d o d a tk ó w  do w y n ag ro d ze n ia
• M ożliw ość d o w o zu  do  O rzech o w a
• P ryw atn ą  o p iekę  m edyczną
• Ś w iadczen ia  z Z a k ład o w e g o  Funduszu Św iadczeń Socjalnych, w  tym : 

b on y i paczki na Św ięta, d o p ła ta  do  w ypoczynku , im p rezy  in teg racy jn e  itd.

Z a in te re s o w a n e  osoby p ro s im y  o p rzes łan ie  CV i listu m o tyw a cy jn eg o  Zfn u m e re m J g le fo n u  na ad res  e m ail 
p r a c a .o r z e c h o w o @ ta r k e t t .c o m , lub pocztą: T a r k e t t  P o lska  śp. z o .o .; O rz e c h o w o  6 2 -3 2 2  u l. M iło s ła w s k a  1 3 a ,

ko n tak t tf ilf i iim c z n y : 61 4 3 7 -1 0 -2 4  w . 2 2

http://www.opracy24.pl
mailto:praca.orzechowo@tarkett.com
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Jarocin Sport przejmuje 
kuchnię w  Spichlerzu
J Spółka Jarocin  Sport będzie od lipca serwowała posiłki w Spichlerzu 
Polskiego Rocka.

Fundacja FanRock zorganizowała w Spichlerzu Polskiego Rocka prawie 90 koncertów. Na zdjęciu publiczność w czasie 
występu zespołu Kabanos w październiku ubiegłego roku

Przez ostatn ie trzy lata dzia
łalność w tym miejscu prowadziła 
Fundacja FanRock. Tak będzie tylko 
do końca czerwca, bo na początku 
roku jarocińskie muzeum regionalne 
wypowiedziało fundacji umowę na 
wynajem pomieszczeń w Spichlerzu.

D yrektor M uzeum  R egional
nego w Jarocinie Sebastian Pluta, 
uzasadniając wtedy swoją decyzję 
(Spichlerz podlega muzeum - przyp. 
red.) stwierdził, że „klubokawiarnia 
prowadziła działalność kierując się 
przede wszystkim rachunkiem eko
nomicznym”. - Po drodze zagubiła się 
gdzieś idea, ja ka  przyświecała stworze
niu przestrzeni kom ercyjnej w budyn
ku Spichlerza Polskiego Rocka. Klub 
sta ł się popularnym  m iejscem, którego 
działalność oscylowała głównie wokół 
sprzedaży alkoholu, a kulturalne aspek
ty tego miejsca zaczęły schodzić na plan  
dalszy - uważał dyrektor.

Prezes Fundacji FanRock Artur 
Łagodziński był oburzony taką oce
ną i kategorycznie zaprzeczał tym 
zarzutom. - ( ...)  O kreślenie naszej 
działalności, jako  komercyjnej świadczy 
o braku znajom ości sposobu działa
nia fundacji i o złej woli - podkreślał

wówczas Łagodziński.
Wypowiedzenie najmu nie zo

stało jednak wycofane. Od lipca klu
bokawiarnię przejmie gminna spółka 
Jarocin Sport. Michał Fijałkowski, 
sekretarz gminy Jarocin uważa, że jest 
to najlepszy wybór. - To ja k  najbardziej 
naturalne, że przejm uje to gm inna spół
ka, która w zakresie swojej działalności 
ju ż  m a gastronom ię (restauracja na 
terenie kompleksu sportowo-hote- 
lowego Jarocin Sport - przyp. red.).

A rtu r Łagodziński 
je s t p ra co w n ik iem  
A gencji P 11, k tó ra  
p ro w a d z iła  m ięd zy  

inn ym i obs ługę  
pro m ocyjną  

- n a jp ie rw  p o w ia tu , 
a późn ie j g m in y  

Jarocin, k iedy szefem  
tych s a m o rzą d ó w  

był S tan is ław  
M a rtu za lsk i.

Dyrektor muzeum regionalnego 
wyjaśnia, że spółka będzie się zajmo
wała tylko prowadzeniem działalności 
gastronomicznej. - Organizowanie kon
certów i cała ta sfera kulturalna będzie 
po naszej stronie - informuje Sebastian 
Pluta. - Osoby, które przychodzą do 
Spichlerza oczekują, że ta oferta ga
stronom iczna będzie trochę bogatsza, 
nie tylko odm rażane zapiekanki. W  tej 
chwili będziem y poszerzali Spichlerz 
o powierzchnię wynajmowaną od sąsied
niej Gminnej Spółdzielni „Samopomoc 
Chłopska ”. Przewidujemy tam  m iejsce 
na zaplecze kuchenne i magazyny, gdzie 
będzie można przygotowywać posiłki na 
nieco wyższym poziom ie niż do tej pory. 
M amy nadzieję, że to pozwoli też na to, 
aby ludzie chcieli u nas trochę dłużej 
zostać - zaznacza szef muzeum.

Wybór spółki Jarocin Sport odbył 
się bez konkursu. Umowa została 
podpisana na cztery lata. - To je s t 
um owa na w spółprow adzenie - wy
jaśnia Sebastian Pluta. - Zdajem y  
sobie sprawę, że to je s t okres próby, ale 
spółka będzie m iała te cztery lata, żeby 
pokazać, czy ta form uła się sprawdzi 
- dodaje.

ANNA KONIECZNA

INTERWENCJA
Masz problem , pytanie? /  f *  \
Potrzebujesz pomocy dziennikarza? ( h / j  
Dzwoń... *  7 3 3 2  2 0  3 3

Nie można odzyskać biletu z festiwalu w Roszkowie
W redakcji „Gazety” interweniował 

mieszkaniec Jarocina, uczestnik Disco 
Stars Festiwal. - Kupiłem bilet zja 40 zł 
i udałem się w sobotę na festiwal. Byłem  
zaskoczony tym, że przy kasach m usia
łem okazać bilet z dowodem osobistym. 
To w takim  razie po co na tym bilecie 
były moje dane łącznie z numerem PE
SEL. Podałem bilet, założyli m i opaskę 
i kazali iść. Problem w tym, że chciałem  
wziąć ten bilet z powrotem. Okazało się, 
że takiej możliwości nie ma. Tłumaczy
łem obsłudze festiwalu, że dla m nie ten 
bilet je s t więcej wart niż sam o wejście

na koncert. Powiedziałem nawet: „Pani 
bierz tę opaskę i proszę m i bilet zwrócić 
Z powrotem  ”. Znów okazało się, że nie 
ma takiej możliwości. Zastanawiam się, 
do czego te bilety są im potrzebne. Dla 
przykładu mogę powiedzieć, że mam bilety 
z meczu Jaroty - pierwszy i ostatni, ja k  
grali w II lidze. Nadal chciałbym odzy skać 
ten bilet - denerwuje się Czytelnik.

Dyrektor DSF tłumaczy, że takie 
procedury obowiązują na większości 
festiwali i są konieczne, aby ograniczyć 
nielegalne wejścia na koncerty. - Nie ma 
możliwości odzyskania biletu, ponieważ

zostały zniszczone. Jestem  zszokow a
ny tym pytaniem. Ludzie pytali o różne 
rzeczy. Mieli różne wątpliwości, ale taki 
problem słyszę pierwszy raz - wyjaśnia 
Bartosz Walczak. - Wyszliśmy z ukło
nem  do m ieszkańców gm iny Jarocin, 
sam orząd dał nam  możliwość organi
zacji imprezy na swoim terenie i ja ko  
organizatorzy chcieliśm y się pokazać  
z dobrej strony. Chcemy to robić nadal, 
ale m ieszkańcy muszą zrozumieć, że są 
pewne procedury i żeby był porządek, to 
te zasady muszą być bezwzględnie prze
strzegane - podkreśla dyrektor, (era)

O G Ł O S Z E N I A

© 606 730 586, 604 502 645 
© 604 976 197, 606 730 315

as biuro@sobmetal.pl biuro:©)65 547 16 75 
w w w .sobm eta l.p i

MIESZALNIA PASZ BOROWSKI 
DOBRZYCA, ul. Krotoszyńska 49 

tel. (62) 742 88 04, 538 101 936 
666 063 503, 500 150 713
NOWE LOKALIZACJE: 

DODATKOWO SKUP W ŻNIWA:
KROMOLICE 49A 

63-860 POGORZELA
(D A W N A  S P Ó Ł D Z IE L N IA  

W  K R O M O L IC A C H )

BRONÓW 36 
63-300 PLESZEW

PRZYJMIEMY DO PRACY 
TEL. (62) 721 60 92

nierdzewka hartowane szkło 
aluminium O M  M O D O

www.nierdzewka24.8u
plexa poliwęglan materiały ścierne.

A2HM, 63-720 Koźmin W ie lkopolski, ul. Przem ysłow a lA

http://www.jarocinska.pl
mailto:biuro@sobmetal.pl
http://www.sobmetal.pi
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► SPRAWA USŁUG OPIEKUŃCZYCH PRZEDM IOTEM  OBRAD SESJI RADY MIEJSKIEJ

Tylko czterech radnych widzi problem, 
reszcie wystarczy deklaracja sumienia

Marcin Półrolniczak, jako jeden z nielicznych radnych, nie zgadzał się z argumentami przewodniczących komisji rewizyjnej i rady miejskiej

Konkurs na świadczenie usług 
opiekuńczych zwykłych został roz
strzygnięty pod koniec grudnia. Kwo
ta 1.781.999,96 zł i opieka nad 120 
starszymi osobami została przyznana 
Stowarzyszeniu Inicjatyw Społecznych 
„Senior” w Jarocinie. W zarządzie 
powstałej w listopadzie 2016 roku 
organizacji są osoby związane z za
kładem pogrzebowym, czyli branżą 
zupełnie odmienną.

Nie to jednak spowodowało sprze
ciw drugiego z oferentów - Wojewódz
kiego Oddziału Okręgowego Polskiego 
Czerwonego Krzyża w Poznaniu, który 
występował w imieniu jarocińskiego 
oddziału rejonowego. W wątpliwość 
została poddana punktacja przyznana 
obu wnioskom, ponieważ nowo po
wstałe stowarzyszenie dostało wyższą 
od PCK punktację za doświadczenie 
w realizacji przedsięwzięć z udziałem 
środków publicznych, a także za kwa
lifikacje kadry. W momencie, gdy trwał 
konkurs, opiekunki były pracownikami 
czerwonokrzyskiej organizacji. „Se
nior” w swoim wniosku zadeklarował, 
że ma zamiar przejąć właśnie tę kadrę.

Sprawa trafiła do rzecznika
Zarząd okręgowy PCK poinformo

wał Rzecznika Dyscypliny Finansów 
Publicznych o możliwości naruszenia 
dyscypliny finansów publicznych przez 
burmistrza Jarocina. Przewodniczący 
rady miejskiej Rajmund Banaszyński 
otrzymał pismo 5 kwietnia. Sprawa 
została jednak ujawniona dopiero na 
sesji rady 18 maja. Po tym posiedze
niu dwukrotnie spotkała się komisja 
rewizyjna i stwierdziła, że burmistrz nie 
naruszył zasad udzielania dotacji (przy 
jednym głosie przeciwnym radnej Ka
tarzyny Szymkowiak). Projekt uchwały
0 takiej treści stał się przedmiotem 
obrad sesji nadzwyczajnej w czwartek
1 czerwca, podczas której tylko kilku 
radnym zależało na rozwiązaniu za
gadki punktacji oferty.

Lidia Czechak
- Czy państw o badali oświadcze

nia poszczególnych członków kom isji 
pod kątem  przyznanych punktów ? Ja 
byłam członkiem  paru takich kom isji 
i pam iętam , że często kolegialnie przy
znawaliśm y zero punktów  w przypad
ku, jeże li organizacja do tej pory nie 
brała udziału w żadnych dotacjach, bo 
ja k im  dośw iadczeniem  w rozliczeniu 
dotacji mogłaby się taka firm a  wyka
zać? - pytała na sesji Lidia Czechak. 
Przewodniczący komisji rewizyjnej Jan 
Krakowiak odpowiedział, że otrzy
mał pisemne oświadczenia, że każdy 
z oceniających robił to na podstawie 
swoich doświadczeń i sumienia. Taka 
odpowiedź nie usatysfakcjonowała 
Lidii Czechak. - Ten podm iot dopie
ro rozpoczął swoją działalność, a ju ż  
na pew no nie św iadczył usług w tym  
zakresie. Nawet przy wpisaniu za do
świadczenie choćby jednego punktu, to 
chciałabym zapytać członków kom isji 
konkursowej o powód. Przyznanie 35 
punktów  m ija się całkowicie z jakąko l

wiek logiką oceniania - nie dawała za 
wygraną radna.

Ryszard Kołodziej
- Nie można się zgodzić z  wypowie

dzią burmistrza Gibasiewicza, który dba 
o to, żeby byli zatrudniani ludzie z Jaro
cina i naszej gm iny (patrz wypowiedzi 
w ramce - przyp. red.), skoro pracownicy 
PCK są w większości z  naszego terenu. 
Takie uzasadnienia są naprawdę nie na 
miejscu. Ja rozumiem, że burmistrz mógł 
się posłużyć swoją oceną, ale dlaczego nie 
dokonał rzetelnej oceny pracy komisji i nie 
w skazał na pewne elementy, dlaczego 
udziela tego zlecenia innemu podmiotowi, 
a nie temu, który usługi sprawował do tej 
pory. To jest rzecz niezrozumiała dla wielu 
m ieszkańców naszej gm iny i budząca 
wątpliwości wśród nas radnych. Uważam, 
że nie do końca sprawa została zbadana 
przez kom isję rewizyjną, nastąpiła też 
zła ocena całego przebiegu konkursu  
- stwierdził radny Ryszard Kołodziej.

Katarzyna Szymkowiak
Z kolei Katarzyna Szymkowiak 

chciała wiedzieć, na ile punktów Igor 
Armon - dyrektor Miejsko-Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Jaro
cinie i członek komisji konkursowej - 
ocenił doświadczenie stowarzyszenia 
„Senior”. Dyrektor M GOPS-u nie 
podał liczby. Stwierdził jedynie, że 
przyznał je na podstawie informacji, 
że członkami organizacji są ludzie 
z wieloletnim doświadczeniem w dzie
dzinie opieki społecznej (w skład 
zarządu „Seniora” wchodzi m.in. 
Liliana Kolendowicz - pracownik 
MGOPS-u). - To należało kryterium  
zm ienić, że decyduje kadra, a nie pra
cownicy - odpowiedziała radna Szym
kowiak.

Marcin Półrolniczak
Marcin Półrolniczak przedstawił 

stanowisko klubu Polskiego Stron
nictwa Ludowego. - Przyjęcie propono

wanej przez kom isję rewizyjną uchwały 
(stwierdzającej, że burmistrz nie naru
szył zasad i trybu przyznania dotacji 
na usługi opiekuńcze - przyp. red.) 
i je j uzasadnienie będzie potwierdzeniem  
nieprawdy odnośnie procedury konkur
sowej, jaka  miała miejsce w czasie wyła
niania oferenta związanego z usługami 
opiekuńczymi na terenie gm iny Jarocin 
w 2017 roku. Zdaniem  członków klubu 
PSL komisja konkursowa pod nadzorem  
burmistrzu dokonała niewłaściwej oceny 
złożonych ofert, co powinno skutkować 
decyzją burm istrza o uniew ażnieniu  
konkursu i rozpisaniu nowej procedury 
konkursowej. Klub PSL uważa zarzuty 
Polskiego Czerwonego Krzyżu za zasad
ne i winą za zaistniałą sytuację obciąża 
organ wykonawczy naszej gminy, czyli 
burmistrzu Jarocina. W  związku z tym  
wnioskujemy o odrzucenie treści uchwały 
w całości i głosowanie im ienne w tej 
sprawie - odczytał radny Półrolniczak. 
Potem w dyskusji dodał: - Ta sytuacja 
przypomina odwracanie kota ogonem. 
Słyszymy, że to je s t wybór burmistrza, 
a przecież on kierował się zdaniem ko
m isji. My zastanawiam y się nad tym, 
dlaczego stowarzyszeniu, które działało 
zaledwie 22 dni, zostało przyznane tak 
wiele punktów  za doświadczenie.

Rajmund Banaszyński
Przewodniczący rady miejskiej 

Rajmund Banaszyński stwierdził, że 
burmistrz miał prawo podjąć taką, a nie 
inną decyzję. Nie widział też potrzeby, 
aby rada miała występować o wykład
nię prawną dotyczącą problemu do 
innej kancelarii prawnej niż ta, która 
świadczy usługi na rzecz gminy Jaro
cin. Jej prawnicy nie widzieli błędów 
w decyzji burmistrza.

Ostatecznie 14 członków rady miej
skiej uznało, że burmistrz nie naruszył 
zasad przy udzieleniu dotacji Stowa
rzyszeniu Inicjatyw Społecznych „Se
nior”. Przeciwni takiemu stanowisku 
byli jedynie: Katarzyna Szymkowiak, 
Lidia Czechak, Ryszard Kołodziej 
i Marcin Półrolniczak.

(is)

Sprawa konkursu na św iadczenie usług opiekuńczych ciągnie się od grudnia 
2 0 1 6  roku. W ą tp liw ośc i zarządu W o jew ódzk iego  O ddzia łu  Okręgowego 
Polskiego C zerwonego Krzyża w  Poznaniu budzi fa k t, że konkurs w ygra ło  
d z ia ła jące  od po ło w y  lis topada  S tow arzyszen ie  In ic ja ty w  S po łecznych  
Senior w  Jaroc in ie . S tow arzyszen ie  o trzym a ło  bardzo w ysoką punk tac ję  
m .in . za d o św iadczen ie  w  rea lizac ji podobnych  p ro je k tó w  z udz ia łem  
środków  pub licznych . Na karc ie  oceny w n iosku  w id a ć , że „S e n io r” dos ta ł 
od poszczególnych cz łonków  ko m is ji konku rsow e j od 10  do 2 5  punktów . 
Skala ocen w ynos iła  od zera do  3 5 , przy czym  ocena zaczynała się od 
roku dośw iadczen ia .

W  rub ryce  do tyczące j p ra cow n ików  s tow arzyszen ie  „S e n io r” w p isa ło  
je d yn ie , że „m a  z a m ia r p rze jąć  k a d ry  od do tychczasow ego  o fe re n ta ” . 
Taką dek la rac ję  sześć osób ocen ia jących  w n iosk i ocen iło  na m aksym a lną  
liczbę 3 5  punktów . A PCK, które  w  czasie, gdy trw a ł konkurs, za trudn ia ło  
jeszcze p rze ję tych  późnie j przez „S en io ra ” p racow n ików , za kadrę dosta ło  
za ledw ie  od 10  do 2 5  punktów .

W  S K ŁA D  K O M IS J I K O N K U R S O W E J  W C H O D Z IL I:
Igor A rm on  - d y re k to r M ie jsko -G m innego  O środka Pom ocy Społecznej 
w  Jaroc in ie
M on ika  S m olińska  - re ferent w  W ydz ia le  A d m in is tra c ji - K ance la rii B ur
m is trza
Beata Kościańska - referent w  W ydziale A dm in is tracji - Kancelarii Burm istrza 
Ilona K aczm arek - p ra co w n ik  M uzeum  Regionalnego w  Ja roc in ie  
H a lina  F lorczyk - prezes Ja roc ińskiego  U n iw e rsy te tu  Trzeciego W ieku  
P rzem ysław  H end le r - sekre ta rz  S tow arzyszen ia  na Rzecz W itaszyc

BYŁO GORĄCO:____________________________
WITOSŁAW GIBASIEWICZ - wiceburmistrz Jarocina (do Lidii Czechak)
Bardzo istotną jest rzeczą, żeby jak najwięcej podmiotów z terenu Jarocina mogło wykonywać usługi na terenie naszego 
miasta. Z zaangażowania w wypowiedzi pani Lidii odbieram, że dla niej Poznań jest w tej chwili drugim miejscem 
aktywności, dlatego ten oddział mający swoją siedzibę w Poznaniu jest tak mocno broniony przez panią Lidkę. Myślę, 
że jako lokalna rada miejska jednak powinniśmy kibicować, żeby jak najwięcej stowarzyszeń lokalnych mogło świadczyć 
usługi na terenie gminy.

LIDIA CZECHAK - radna, zastępca dyrektora Wielkopolskiego Oddziału Regionalnego Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji 
Rolnictwa w Poznaniu (do Witostawa Gibasiewicza)
(Mówi to) osoba z Ostrowa, która pracuje w Jarocinie... Ja nie jestem dyrektorem w Poznaniu, ale wielkopolskiego oddziału, 
któremu podlega też placówka w Jarocinie i  31 innych. (...) Oburza mnie jednak to, że nie wiem, jak się to odnosi tak 
naprawdę do PCK? Prezes jest z Jarocina. Znam go od bardzo wielu lat. Wszyscy pracownicy, zarząd są z naszego 
terenu. Podlegają tylko strukturze organizacyjnej w Poznaniu. Pan burmistrz ma prawo dokonywać wyborów, bo jest 
burmistrzem. Bardzo często jednak mówi, że liczy się z opinią komisji. I mnie zadziwia cały czas, dlaczego ta komisja 
przyznała tyle punktów. Mozę pan dyrektor mi powie, czy byty jakiekolwiek nieprawidłowości w rozliczeniu dotacji przez 
PCK. Czy cokolwiek robili źle? Czy były zastrzeżenia i dlatego pan burmistrz zdecydował, że da szansę nowemu podmiotowi?

IGOR ARMON - dyrektor MGOPS-u w Jarocinie i członek komisji konkursowej (w sprawie zarzutów wobec PCK)
W 2016 roku była u nas kontrola z urzędu wojewódzkiego i między innymi badano dotacje. I faktycznie byty zarzuty, co 
do kadry, jaka jest zatrudniona w PCK, ponieważ część pracowników PCK nie miała wymaganych kwalifikacji, które 
były wymagane do sprawowania usług opiekuńczych. (Dyrektor Armon nie wspomniał jednak, że kontrola w MGOPS-ie 
dotyczyła jedynie usług opiekuńczych specjalistycznych świadczonych na rzecz osób z zaburzeniami psychicznymi.
W tym przypadku wymagania co do kadry, są znacznie wyższe niż w przypadku usług zwykłych, które były przedmiotem 
analizy radnych. Zastrzeżenia dotyczyły dziewięciu osób, które miały m.in. uzupełnić kursy. Braki w kwalifikacjach zostały 
uzupełnione, a ostateczna opinia pokontrolna przesłana przez urząd wojewódzki do burmistrza była pozytywna - przyp. red

http://www.jarocinska.pl
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FRANCISZEK GO ŁĘBNIAK
I. 8 6  (C h o c icza )

w w w .ja ro cin ska .p l _

SŁAWOJ W IO SETEK
I. 6 1  (Ż e rk ó w )
JU LIU S Z KACZMAREK
I. 7 7  (D o b ie szczyzn a ) 
ALICJA PŁOŃCZAK
I. 6 0  (S u c h o rz e w ko )

IRENA SZYMCZAK
I. 7 7  (C ie lcza )
ANDRZEJ LUDW ICZA K  
I. 5 8  (R o szkó w ko ) 
K A ZIM IE R Z G RZEŚKO W IAK
I. 7 4  (J a ro c in )
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R odzinom  zm arłych  
składam y wyrazy współczucia Z A T R Z Y M A J  SIĘ

JAROCIN

Podwyżka na cm entarzu
Opłaty na cmentarzu komu

nalnym w Jarocinie od 1 czerw
ca wzrosty średnio o około K) 
Ostatni raz były podnoszone 10 
lat temu.

- Od tego czasu zj nianie uległo

wiele czynników  m ających wpływ 
na utrzym anie cm entarza, między 
innymi system gosfXxiarki odpadami 
i koszty zywtzane z mediami. Niestety 
utrzymanie cmentarza w należytym  
stanie wiąże się z duży m i wydatkami

- wyjaśnia Marcin Leśniak, prezes 
Zakładu Gospodarki Komunal
nej w Jarocinie, który' administruje 
cmentarzem. 1 zaznacza: - Przepnr 
wodzonych zostało także w iek inwe
stycji. W ostatnim czasie na przykład

mzpoczął się pierwsz\' etap budowy 
kohanharium. Największy wzrost 
dotyczy opłaty za grób ziemny zwy
kły jednomiejscowy która została 
podniesiona z 200 zł do 450 zł.

(ann)

OPŁATA ZA UDOSTĘPNIENIE NA TERENIE CMENTARZA 
KOMUNALNEGO MIEJSCA DO WYKONANIA PIERWSZEGO 
POCHÓWKU BEZ PRAWA BUDOWY GROBU MUROWANEGO:

1. Trumny ze zwłokami lub szczątkami 
ludzkimi - na okres 2 0  lat 2 0 0 7  r. 2 0 1 7  r.
- w  g ro b ie  z ie m n y m  z w y k ły m  je d n o m ie js c o w y m 2 0 0  z ł 4 5 0  z ł
- w  g ro b ie  z ie m n y m  d z ie c ię c y m  (d z ie c i d o  6  la t) 6 0  z ł 7 0  z ł

2. Trumny ze zwłokami lub szczątkami 
ludzkimi - na okres 4 0  lat 2 0 0 7  r. 2 0 1 7  r.
- w  g ro b ie  z ie m n y m  ro d z in n y m  g łę b in o w y m  
d w u m ie js c o w y m  (w  p io n ie )

9 2 0  z ł 1 . 0 0 0  z ł

- w  g ro b ie  z ie m n y m  ro d z in n y m  d w u m ie js c o w y m  
(w  p o z io m ie )

1 . 6 8 0  z ł 1 . 8 4 0  z ł

OPŁATA ZA UDOSTĘPNIENIE I  OPŁATA ZA UDOSTĘPNIENIE 
NISZY URNOWEJ ■  NISZY URNOWEJ
W KOLUMBARIUM DO ■  W  KOLUMBARIUM DO
POCHOWANIA URNY I  DOCHOWANIA URNY
Z PROCHAMI NA OKRES 40 LAT: U  Z PROCHAMI NA OKRES 40 LAT:

OPŁATA ZA UDOSTĘPNIENIE NA TERENIE CMENTARZA 
KOMUNALNEGO MIEJSCA DO WYKONANIA PIERWSZEGO 
POCHÓWKU W GROBIE MUROWANYM TRUMNY ZE ZWŁOKAMI LUB 
SZCZĄTKAMI LUDZKIMI - NA OKRES 99 LAT:

- d w u m ie js c o w y m  (w  p io n ie )  9 5 0  z ł

- d w u m ie js c o w y m  (w  p o z io m ie ) 1 . 7 0 0  z ł
- c z te ro m ie js c o w y m  u w z g lę d n ia ją c y m  2 . 7 0 0  z ł  
d w ie  k o n d yg n a c je

1 . 0 5 0  z ł  

1 . 8 5 0  z ł  

2 . 9 5 0  z ł

OPŁATY ZA ZACHOWANIE ISTNIEJĄCEGO GROBU OD DATY 
WYGAŚNIĘCIA POPRZEDNIEJ OPŁATY:

- grobu ziemnego zwykłego jednomiejscowego na następne 20 lat

- grobu ziemnego dziecięcego (dzieci do 6 lat) na następne 20 lat

- grobu ziemnego głębinowego dwumiejscowego (w pionie) na następne 20 lat

- grobu ziemnego głębinowego dwumiejscowego (w pionie) na następne 40 lat

- grobu ziemnego rodzinnego dwumiejscowego (w poziomie) na następne 20 lat

- grobu ziemnego głębinowego dwumiejscowego (w poziomie) na następne 40 lat

- niszy urnowej w kolumbarium na następne 40 lat

2 0 0 7  r. 2 0 1 7  r.

2 0 0  z ł 4 5 0  z ł

6 0  z ł 7 0  z ł

4 6 0  z ł 5 0 0  z ł

9 2 0  z t 1 . 0 0 0  z ł

8 4 0  z ł 9 2 0  z ł

1 . 6 8 0  z ł 1 . 8 5 0  z ł

1 . 1 5 0  z ł 1 . 7 0 0  z ł

g j>  2 0 0 7  r. 2 0 1 7  r. 2 0 0 7  r. 2 0 1 7  r.
B  1 - 1 5 0  z ł  1 . 7 0 0  z ł  1 . 7 0 0  z ł

OPŁATY ZA UDOSTĘPNIENIE MIEJSCA GRZEBALNEGO PRZY DOCHOWANIU 
TRUMNY LUB URNY DO ISTNIEJĄCEGO GROBU ZIEMNEGO:

PO U PŁYW IE  2 0 -L E T N IE G O  OKRESU N IEN A RU SZA LNO ŚCI GROBU ISTN IEJE  
M O ŻLIW O ŚĆ  W N IE S IE N IA  OPŁATY PRZEDŁUŻAJĄCEJ PRAW O  DO ZA CH O W A NIA  

GROBU NA KOLEJNE 2 0  LAT.
D O K O N AN IE OPŁATY ZA ZA C H O W A N IE  ISTNIEJĄCEGO GROBU NA DALSZE LATA 

N IE  STANO W I REZERW ACJI M IEJSCA GRZEBALNEGO.

2 0 0 7  r. 2 0 1 7  r.
- z w y k łe g o  je d n o m ie js c o w e g o  za je d e n  rok 1 0  z ł 2 2 , 5 0  z ł
- d z ie c ię c e g o 3  z ł 3 , 5 0  z ł
- g łę b in o w e g o  d w u m ie js c o w e g o  (w  p io n ie ) 2 3  z ł 2 5 , 0 0  z ł
- ro d z in n e g o  d w u m ie js c o w e g o  (w  p o z io m ie ) 4 2  z ł 4 6 , 0 0  z ł

W s z y s t k im ,  k t ó r z y  w  t a k  b o le s n y c h  d l a  n a s  c h w i l a c h  

d z i e l i l i  z  n a m i  s m u t e k  i ż a l ,  o k a z a l i  w ie le  s e rc a ,  

d u c h o w e g o  w s p a r c ia ,  w s p ó ł c z u c ia  i  ż y c z l iw o ś c i ,  

w z ię l i  l i c z n y  u d z ia ł  w  u r o c z y s t o ś c i  p o g r z e b o w e j  

s. t  p.

Mariana
Kasperkowiaka

R o d z i n i e ,  P r z y j a c i o ł o m ,  K o l e g o m ,  

S ą s i a d o m  z a  o b e c n o ś ć ,  s ł o w a  

w s p a r c i a ,  m o d l i t w ę ,  p a m i ę ć ,  l i c z n e  

i n t e n c j e  m s z a l n e ,  z ł o ż o n e  k w i a t y  o r a z  

f i r m i e  p o g r z e b o w e j  „ P a u l ”  

s e r d e c z n e  p o d z i ę k o w a n i a

s k ła d a ją
żona, syn i córki z rodzinami

Około

280 tys.  zt
wynosi roczny koszt 
bieżącego utrzymania 
jarocińskiego cmentarza 
komunalnego oraz 
terenów przylegających 
- parkingów, dróg, 
zieleni i Domu 
Przedpogrzebowego.

OFERTA CENY USŁUG POMNIKI WSPOMNIENIA KONTAKT

<

w w w .je z ie rs k is c .p l
DYŻUR

CAŁODOBOWY

ODESZLI OD NAS...

601-869-111

NAJTAŃSZA
KOMPLEKSOWA
OFERTA USŁUG 
CMENTARNO 

POGRZEBOWYCH

JUZ W OFERCIE 
POMNIKI

KOMPLEKSOWE

USŁUGI
POGRZEBOWE

JAN MARCINIAK
Jarocin, ul Moniuszki lOa 

tel. (62) 747-18-20 
czynne od 8.00 do 17 00 

całodobowo tel. 604-242-489

OFERUJEMY NISKIE CENY 
GOONĄI PROFESJONALNĄ OBSŁUGĘ

CAŁODOBOWE KOMPLEKSOWE 
USŁUGI POGRZEBOWE B.W. PAUL

C Z Ł O N E K  P O L S K IE J  IZ B Y  P O G R Z E B O W E J

63-200 Jarocin, ul. Szpitalna 4 
Biuro obsługi klienta czynne od 8.00  do 17.00 

|el| konv.i5 0 9/660-948Mcałodob()vv\k509/32(Ł;121i  ,

NAJTAŃSZE USŁU
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(
\
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P
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http://www.jarocinska.pl
http://www.jezierskisc.pl
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^FACHOWIEC
PO D ŁO GA ŚCIANA DRZWI

O  SWISS KRONO
PANEL PODŁOGOWY
dąb stelo AC4, 7 mm

t N i R C L
SKRZYD ŁO  DRZW IO W E
skato 0 6  niagara

Czynne: pon.-pt. 8.00 -17.00 
sobota 8.00 -14.00

auto  i
SZYBY 1
SPRZEDAŻ MONTAŻ NAPRAWA

Tel. 607 560 682
Pleszew, ul. Podgórna 21

KUPIĘ
KAŻDE
AUTO

TEL 579 063 980

ZAMÓW
TruckMaster Kin̂span,î  62 sos 33 00

HURTOWA SPRZEDAŻ PALIW
ZA PR AS ZAM Y DO W SPÓ ŁPRAC Y ROLNIKÓW , 
PRZEDSIĘBIORCÓW  I STACJE BENZYN O W E

BLACK
RED
WHITE

9 - 1 9  c z e rw c a  2017

m e b l e

i  d o d a t k i
t a n ie j  o

Promocja Meble 1 dodatki taniej o VAT’ obowiązuje od 09.06 do 19.06 2017 r Oferta obowiązuje w wybranych salonach 
Szczegółowy regulamin ptomocji w salonach Black Red White. Niniejsza informacja nie stanowi oferty w rozumieniu kodeksu

cywilnego 1 ma charakter wyłącznie informacyjny.

SALON MEBLOWY
Jarocin, ul. Wojska Polskiego 47 (I piętro)

te l. 62 747 95 10 /  b rw jaro c in @ w p .p l 
GODZINY OTWARCIA: pon.-pt. 10-18, SOb. 10-13

o facebook.com/Black Red White Jarocin

http://www.jarocinska.pl
mailto:brwjarocin@wp.pl
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N a jn iż s z e  C E N Y  

R ó ż n e  w y m ia r y  

D o g o d n e
T r a n s p o r t  i m o n ta ż  
G R A T I S  c a ły  K R A J

www.konstal-garaze.pl
61-812-54-69 62-586-07-83 63-278-62-25 509-574-644 
65-619-34-15 63-220-26-46 68-419-03-39 509-058-388

O K N O B U D
OKNA I DRZWI PCV profil 
ALUPLAST 5- i 6-komorowe
- drzwi zewnętrzne, bramy garażowe
- rolety zew. aluminiowe i wew. tkaninowe
- żaluzje pionowe i poziome
- moskitiery, parapety

W IT A S Z Y C Z K I  3 6 a  
t e l .  ( 6 2 )  7 4 0 - 1 9 - 2 2 ,  5 0 6 / 5 8 5 - 7 5 1

MONTAŻ, POMIAR. TRANSPORT - GRATIS!

CENTRUM MUNlTuRINGU
■<d '• * fj! * r ia k x

j ą  h ■ r - P

.jsr * ku

DCHRDNA TIGER SECURITY JAROCIN
w w w . t i g e r - S G c u r i t y . p l

tel.: (62) 74719 20 kom.: 664 060 667 
63-2D0 Jarocin, ul. Podchorążych 2a

O G Ł O S Z E N I E

G ostyńska S pó łdz ie ln ia  M ieszkan iow a  w  G ostyn iu , u l. W ł. Łok ie tka  2 
sprzeda sam ochód dostaw czy m ark i C itroen B erlingo roczn ik 2 0 1 3 , k tó ry  
u legł częściowem u spa len iu .

S am ochód można oglądać w  dn i robocze w  godz. od 8 .0 0  do 1 4 .0 0  przy 
ul. W illow e j 3a.

S półdzie ln ia  posiada w szystk ie  n iezbędne dokum en ty  zw iązane z sam o
chodem . Cena w yw o ław cza  sam ochodu w ynosi 4 5 0 0 ,0 0  zł.

Pisemne oferty z podaniem  proponowanej ceny kupna sam ochodu i danym i 
nabywcy prosim y składać w  sekretariacie Spółdzielni do 14 czerwca 2 0 1 7  r.

S pó łdzie ln ia  zastrzega sobie p raw o un iew ażnien ia  procedury sprzedaży 
sam ochodu bez podania przyczyny.

O K N O S T Y L
K. RADZISZEWSKI, A. RADZISZEWSKI S.C.

Producent okien PVC
jO p ra —

a l u p l a s t
T T ’ t t ;

* V
J L j l

I L - RA T V r a f
' f  r

Oferujemy: NIEDROGIE, SOLIDNE OKNA Z PIASKÓW
■ okna, drzwi Szybki termin realizacji zamówienia!!!
*  rolety' moskitiery 6 3 . 8 2 o Piaski, ul. Gostyńska 11 (p lac  GS)
m bramy, parapety teL (65) 572 os30
■ drzwi wew. i zew. kom . 6 0 3 8 0 3 8 6 6 ,6 9 1 7 0 9 4 0 5

■ ■ W

Delikatesy Centrum ||

NASZE HITY!
Przyprawa
Kucharek
Ikg
Prymat

Oferta ważna od 16.06.2017 do 21.06.2017 tub do wyczerpania zapasów.
Oferta ważna od 16.06.2017 do 21.06.2017 albo innych dat wskazanych na poszczególnych stronach gazetki, jeśli me wystąpił błąd i do wyczerpania zapasów. 

Promocje cenowe na produkty z GAZETKI obowiązują w sklepach sieci Delikatesy Centrum, które do promocji przystąpiły.
Podane ceny są cenami maksymalnymi, każdy sklep ma prawo stosować nizsze ceny.

ZAKŁAD
KAMIENIARSKI

Z. Tomczak
Nowe Miasto n. Wartą 

ul. Śremska 5 
tel. (61) 287-44-61 

tel. kom. 601/787-620

oferuje:
■  płyty granitowe 

z całego świata
■  nagrobki (granit, lastriko)
■  parapety, schody, blaty, 

płytki
■  liternictwo
■  tablice nagrobkowe
■  elementy granitowe

wg własnego projektu

Gwarantujemy wysoką jakość i niskie ceny

J A R O C IN , ul. W arc ian a  5 8 ,  te l. 6 0 1 - 9 0 1 - 7 1 0  
w w w .b ru ka rs tw o ja ro c in .co m

Pleszew, ul. Kubackiego 55

Tel. 660-252-097

J u w&m/k m m

MASZYNY DO SZYCIA, HAFCIARKI 
SPRZĘT PRASOWALNICZY 
AKCESORIA 
DO SZYCIA I HAFTU

SPRZEDAŻ NAPRAWA
PRZEGLĄDY TECHNICZNE 
DORADZTWO I WYPOSAŻANIE 
PRACOWNI KRAWIECKICH
(pomoc przy założeniu działalności gospodarczej)

Tel. 602/128-512

http://www.jarocinska.pl
http://www.konstal-garaze.pl
http://www.tiger-SGcurity.pl
http://www.brukarstwojarocin.com
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Zwycięska drużyna Antonio Jarocin. Stoją od lewej: Romuald Skupin (trener), Igor Kaczmarek, 
Nikola Mąka, Piotr Gałązka, Krzysztof Chudy, Miłosz Łowiński, Patryk Paterka, Adam Andrzejczak, 
Wojciech Łysiak, Wojciech Gałązka, Fabian Szymczak, Marcel Jaskuła

Antonio bezlitosny 
w swoim turnieju

Drużyna żaków Antonio Jarocin byia bez- 1:0), a starcie z Gromem Golina (1:1) przyniosło 
konkurencyjna w turnieju Antonio Cup 2017. podział punktów. Zwycięski zespół zgromadził 
Niebiesko-żółty zespół wystąpił jako gospodarz dziesięć punktów wyprzedzając GOS Koźmin 
zawodów rozgrywanych na boisku na Tumida- Wlkp. i Grom. Na dalszych miejscach uplaso- 
ju. - Pod względem organizacyjnym ugościliśm y wały się zespoły Jaroty i Wisły Borek Wlkp. 
zaproszone drużyny, lecz pod względem sportowym  Najlepszym zawodnikiem turnieju został
byliśm y bezlitośni - mówi Zdzisław Witczak, Filip Staszak (Grom Golina), a najlepszym 
trener jarocińskiego klubu. bramkarzem - Fabian Szymczak (Antonio Ja-

Antonio rozegrał cztery mecze. Trzy zakon- rocin).
-czyły się zwycięstwem (m.in. z Jarotą Jarocin (seb)

Podwójni m is trzo w ie  
W ielkopolsld

Kolarze Victorii Jarocin bardzo dobrze pojechali w wyścigu ze startu wspólnego, 
będą wspominać Mistrzostwa Wielkopolski ponownie triumfując w swoich kategoriach 
Szkółek Kolarskich w Poznaniu. Podczas wiekowych.
rywalizacji na szosie, nasi zawodnicy zajęli Powody do zadowolenia mogą mieć 
wysokie miejsca. także Aleksandra Wizner, Wiktor Walero-

Wjeździe indywidualnej na czas Milena wicz, Maciej Strojecki i Mikołaj Jankowski, 
Jędrzejak i Bartosz Golec wywalczyli tytu- którzy w jeździe na czas przekroczyli linię 
ły Mistrzów Wielkopolski. Równie dobrze mety w pierwszej dziesiątce. (seb)

Victoria Jarocin pojechała na zawody w silnym składzie

Przyjdź na 
mecz i festyn 
- możesz 
wygrać pralkę 
albo konsolę

Sporo atrakcji dla kibiców szykują 
przedstawiciele Jaroty Jarocin. W czwar
tek 15 czerwca, podczas ostatniego w tym 
sezonie domowego meczu seniorskiej 
drużyny JKS-u, odbędzie się piknik 
z atrakcjami.

- Rozpocznie się on o 14.00, a więc 
godzinę przed m eczem  i potrw a do 17.00. 
Na najm łodszych będą czekały dm uchane 
zam ki, trampoliny, słodkości i wiele więcej. 
Wielki plac zabaw zostanie zlokalizowany 
m iędzy płytą główną stadionu a boiskiem  
ze sztuczną nawierzchnią - mówi Jacek 
Nagorzycki, przedstawiciel kibiców z ra
mienia zarządu klubu.

Kupując bilet na mecz za 10 zł, każdy 
kibic otrzyma kupon do stacji kontroli 
pojazdów Auto Dutkiewicz. Jadąc z nim 
na przegląd sam ochodu, otrzyma się 
rabat w wysokości 10 zł.

Wchodząc na mecz, będzie można 
kupić także los w cenie 2 zł i walczyć 
w loterii o pralkę automatyczną - główną 
nagrodę w zabawie. Oprócz tego nagrodą 
będzie także kupon za 50 zł do wyko
rzystania w stacjach kontroli pojazdów 
Auto Dutkiewicz oraz pamiątki klubo
we. W przerwie zostanie wylosowany 
szczęśliwiec, do którego trafi konsola 
wideo Xbox. - W trakcie rundy w iosennej 
dzieci mogły wziąć udział w zabawie „ Graj 
z Jarotą ” i zbierać naklejki z tw arzam i za
wodników JKS-u. Zadaniem  najmłodszych 
było przyklejenie ich w odpowiednie miejsca 
na plakacie - przypomina Nagorzycki. 
Ostatnią naklejkę będzie można odebrać 
w kasie przed meczem z Bałtykiem, a wy
pełnioną planszę należy oddać w kasie 
właśnie bądź w biurze klubu najpóźniej 
do przerwy czwartkowego spotkania.

(seb)

Trudno znaleźć mistrzostwa, w których Andrzej Borkiewicz (z lewej) 
bądź Paweł Lewandowski nie zdobyliby medalu

Złoci ciężarowcy
Dwa złote medale przy

wieźli nasi zawodnicy z XXVII 
Międzynarodowych Mistrzostw 
Polski Masters w podnoszeniu 
ciężarów. W imprezie, która od
była się w Więcborku, triumfo
wali Andrzej Borkiewicz i Paweł 
Lewandowski.

Obaj są zrzeszeni w przysz
kolnym Kole Weteranów i Absol
wentów Zespołu Szkół Przyrod- 
niczo-Biznesowych w Tarcach. 
To już 27. krążek wywalczony 
przez Borkiewicza w zawodach 
tej rangi, co oznacza, że wystar
tował we wszystkich mistrzo
stwach kraju. Lewandowski

natomiast wywalczył 24. złoto, 
a trzykrotnie stawał na drugim 
stopniu podium. - Paweł mógłby 
z powodzeniem walczyć o srebro 
podczas ostatnich Igrzysk i M i
strzostw Świata w Nowej Zelandii 
i wcześniej o wygraną w M istrzo
stwach Europy w Azerbejdżanie 
- mówi Andrzej Borkiewicz. 
Ze względu na wysokie koszty, 
w żadnej z tych imprez nasz 
weteran nie wystartował, (seb)

Wyniki mastersów z Tarzec
Andrzej Borkiewicz 
-106 kg w dwuboju (kat. 69 kg)
Paweł Lewandowski 
-165 kg w dwuboju (kat. 62 kg)

Sukces siatkarek 
po sezonie

Młodziczki TKS-u Siatkarz 
wygrały XV M emoriał Jerzego 
Najgebauera w Głogowie, a Mar
tyna Kujawa została najlepszą 
zawodniczką turnieju.

Rywalizacja naszego zespołu 
od początku układała się bardzo 
dobrze. Zawodniczki bez proble
mu wygrały w grupie pokonując 
Kadrę Województwa Lubuskiego 
oraz zespoły ze Zduńskiej Woli 
i Kędzierzyna-Koźla. W trzech 
meczach rozgrywanych do dwóch 
zwycięskich partii, straciły zaled
wie seta.

Dalsza faza rywalizacji także 
nie sprawiła naszym zawodnicz
kom wiele trudu i siatkarki dość 
łatwo wywalczyły awans do finału. 
Tam na jarociński zespół czekały 
zawodniczki z Kędzierzyna-Koźla. 
Reprezentantki TKS-u ponownie

gładko poradziły sobie z rówie
śniczkami wygrywając 2:0. - Skoro 
wygraliśmy turniej, to i tytuł najlep
szej zawodniczki powinien trafić do 
jednej z naszych siatkarek i faktycz
nie tak się stało. Chociaż w turnie
jach  tego typu czasam i różnie z tym  
bywa - mówi Michał Sorek, prezes 
TKS-u Siatkarz. Jak przyznaje, 
przed rozpoczęciem memoriału, 
wcale nie było przesądzone, że 
jarociński zespół zostanie jego 
triumfatorem. - Było kilka zespo
łów, z którym i graliśm y pierw szy  
raz. Ich poziom  stanow ił dla nas 
zagadkę, ale poradziliśm y sobie. 
C ieszy nas zw ycięstwo, m im o że 

je s t ju ż  po sezonie. Jednak warto 
w ykorzystać ten czas na bardziej 
luźną ryw alizację i podtrzym anie 
dobrej form y  - dodaje.

(seb)

http://www.jarocinska.pl
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III LIGA (GRUPA II) III LIGA (GRUPA II) KALISKA KLASA OKRĘGOWA POZNAŃSKA A -K LA S A  (GRUPA I)
Czwartek 15 czerwca ►15. 00 Niedziela 18 czerwca 15.00 Niedziela 18 czerwca

JAROTA JAROCIN 

OAŁTYK GDYNIA f

ELANA TORUŃ 

JAROTA JAROCIN

POGOŃ TREBACZOW 

GKS ŻERKÓW

♦ 11.00 Sobota -17 czerwca ► 17.00

AVIA KAMIONKI 

Ż p T ) PHYTOPHARM KLĘKA

Rządzili i dzielili. 
„Piotrek 
złamał chyba 
wszystkie 
prawa fizyki"
1  Chemik Bydgoszcz miał pecha, 
że trafił na Jarotę, która marzyła 
o zmazaniu plamy po pucharowym 
meczu przeciwko Obrze Kościan 
przegranym po dogiywce 3:4.

Piotr Garbarek (skaczący 
z lewej) ma w tym sezonie 
patent na drużynę 
z Bydgoszczy

Piłkarze Jaroty Jarocin wyszli na 
boisko rywali zmotywowani niczym 
przed finałem Ligi Mistrzów. To bły
skawicznie przyniosło efekt. Goście 
objęli prowadzenie już w 4. minucie 
za sprawą gola Huberta Antkowia
ka, który w sobotę był w wyśmienitej 
formie. Nie minęło piętnaście minut, 
a JKS świętował drugą bramkę. Tym 
razem na listę strzelców wpisał się 
Christian Nnamani, któiy z okolic 20. 
metra posłał piłkę lewą nogą prosto 
w okienko bramki, a kibice okrzyknęli 
jego trafienie mianem „stadionów 
świata”.

Nadzieję zespołowi Chem ika 
przywrócił na chwilę Oskar Trzepacz, 
który zdobył kontaktową bramkę 
w 24. minucie. Jednak zanim go
spodarze zdążyli się obejrzeć, stracili

trzeciego gola. Tym razem jego au
torem był Mateusz Molewski, który 
wykorzystał rzut kamy.

Bilans bramkowy do przerwy wy
glądał identycznie, jak w nieszczę
snym spotkaniu z Obrą Kościan, co 
nie umknęło uwadze piłkarzom Jaro
ty. - Powiedzieliśmy sobie, że m usim y 
grać swoje. Drugą połowę rozpoczęliśmy 
pewnie. Atakow aliśm y cały czas, utrzy
m ywaliśm y się przy piłce i nie m usieli
śm y obawiać się o obronę bram ki, bo 
ciągle graliśmy ofensywnie - powiedział 
po meczu Damian Pawlak, pomocnik 
JKS-u.

Goście całkowicie zdominowali 
grę, a iywale, mimo woli walki, nie byli 
w stanie stworzyć żadnej stuprocen
towej sytuacji, która mogłaby dopro
wadzić do zdobycia drugiej bramki.

- Pokazaliśm y charakter i spokój, a gol 
na 4:1 zab ił to spo tkanie i m ogłem  
oszczędzić część zawodników na kolejny 
m ecz - wyjaśnił trener Jaroty, Janusz 
Niedźwiedź. Autorem tego trafienia 
był ponownie Antkowiak, który zdobył 
tym samym 17. gola w sezonie.

Piłkarze z Jarocina ciągle nie mieli 
dość i szukali okazji do strzelenia ko
lejnych goli. Padł jeden, który urodą 
nie odbiegał od uderzenia Nnama- 
niego. - Piotrek pokazał niesam ow ite 
zdolności. ‘Nigdy nie widziałem  takiej 
bomby żelowy. To najładniejsza bramka 
spotkania. N asz kapitan złam ał chyba 
w szystkie prawa fizyk i - ocenił Paw
lak. Był to piąty gol Piotra Garbarka 
w tym sezonie ligowym. Co ciekawe, 
poprzedni padł 12 listopada 2016 
roku - a jakże - w spotkaniu prze

ciwko Chemikowi, które zakończyło 
się remisem 1:1.

- N igdy nie m iałem  wątpliwości, 
że m oja drużyna je s t św ietnie przygo
towana pod  każdym  względem. M ożna 
być zadowolonym z tego, że po  dwugo
dzinnym  tragicznym w skutkach meczu 
z Obrą podnieśliśm y się psychicznie  
- wyznał trener Niedźwiedź.

(seb)

CHEMIK BYDGOSZCZ
1:2 - Oskar Trzepacz (24 .)

1:5
(1:3)

JAROTA JAROCIN
0:1 - Hubert Antkowiak (4.)
0 :2  - Christian Nnamani (18 .)
1:3 - Mateusz Molewski (42 .) 
1:4 - Hubert Antkowiak (58 .)
1:5 - Piotr Garbarek (74 .)

(  )  skuteczność (  motywacja 

©  indywidualne błędy ©  problemy z wykończeniem akcji

Janusz
Niedźwiedź
trener Jaroty

Było widać,
te  dzieliliśmy 
i rządziliśmy na 
boisku. Mogliśmy 
strzelić jeszcze ze trzy, 
cztery bramki. a  a

A

( ł *  -
Damian

\  \  9  ) Pawlak
piłkarz Jaroty

Chciałbym, żeby 
trener powiedział, 
te  we wtorek wy
gram w totolotka, bo 
wszystko ostatnio mu 
się sprawdza. Tak 
samo, jak  to, te  nasz 
najbliższy rywal Bał
tyk Gdynia straci w tej 
kolejce punkty.

ZAPOWIEDZI
SPOTKAŃ

► W O JEW Ó DZKI 
PUCHAR POLSKI

Prowadzili 3:0 
i jest im wstyd

Do 26. minuty meczu z Obrą Kościan,
Jarota Jarocin była w piłkarskim raju prowa
dząc 3:0. Gdyby takim wynikiem zakończyło 
się to spotkanie, odliczalibyśmy właśnie 
dni do finału Pucharu Polski na szczeblu 
wojewódzkim. Porażka oznacza jednak od
padnięcie JKS-u z tych rozgrywek. - Nawet 
w najgorszych snach nie przypuszczaliśmy 
że po dwudziestu kilku minutach będziemy •  
przegrywać 0:3 - powiedział po spotkaniu 
Krzysztof Spychała, trener Obry oceniając 
pełną dominację JKS-u.

Gospodarze zdołali się jednak zmobi
lizować w przerwie i wyjść na drugą połowę 
z zupełnie innym nastawieniem. - Starali
śmy się odciąć Damiana Pawlaka od gry 
i bardzo agresywnie zaczęliśmy podchodzić 
do przeciwnika. Nie wiedzieliśmy, jak to się 
odbije na przebiegu meczu, ale bramka 
na 2:3 dala nam impuls. Okazało się, ze 
długie podania wprowadziły dużo zamie
szania w defensywie przeciwnika - wyjaśnił 
szkoleniowiec ekipy z Kościana.

Podczas pomeczowej konferencji ^  
prasowej trener Jaroty Janusz Niedźwiedź 
przyznał, że być może szybkie i wysokie 
prowadzenie zaszkodziło jego piłkarzom.
- Jest nam wstyd, bo prowadziliśmy 3:0, 
mecz byt ułożony, a bramki, które stracili
śmy, nie przystoją takiemu zespołowi, jak 
nasz. Wina za tę porażkę leży po naszej 
stronie - stwierdził. JKS mógł po pierwszej 
połowie prowadzić jeszcze wyżej, ale sędzia
- zdaniem trenera - nie podyktował rzutu 
karnego dla jego zespołu.

W 95. minucie gry piłka minęła linię 
obrony Jaroty, a Jędrzej Ludwiczak faulo- 
wał w polu karnym jednego z rywali, za co 
został ukarany czerwoną kartką. Sędzia 
podyktował rzut karny, po którym było 3:3. *

Rozpoczęła się dogrywka. - Poza 
początkiem, kiedy Obra na nas ruszyła, 
wydawało się, że skończy się to serią rzu
tów karnych, jednak w ostatnich sekundach 
mój zawodnik spóźnił się z interwencją. 
Faulował rywala, a arbiter podyktował 
kolejnego karnego - mówi trener Niedź
wiedź. Do piłki ponownie podszedł Mateusz 
Adamski, który pokonał Daniela Malinę.
Chwilę później rozległ się dźwięk gwizdka 
kończący mecz. - Piłka pokazała, że ambi
cją, zaangażowaniem i walką można wiele 
zyskać i wygrać mecz, nawet jeśli na co 
dzień gra się w niższej lidze - podsumował 
Piotr Skokowski, drugi kapitan Jaroty. *

(seb)

OBRA KOŚCIAN

JAROTA JAROCIN

Jarota: Daniel Malina - Piotr Skokowski, Piotr Garbarek, Dawid 
Piróg, Jędrzej Ludwiczak, Krzysztof Matuszak, Damian Pawlak, 
(79. Łukasz Rylukowski), Christian Nnamani (83. Michał Grobelny), 
Filip Szewczyk (65. Jacek Pacyński), Mateusz Molewski, Hubert 
Antkowiak (90. Daniel Najduch)

0:1 - Christian Nnamani (8.)
0:2 - Hubert Antkowiak (21.)
0:3 - Filip Szewczyk (26.)
1:3 - Krystian Łukaszyk (31.)
2:3 - Tomasz Marcinkowski (51.)
3:3 - Mateusz Adamski (90+5.) - z rzutu karnego 
4:3 - Mateusz Adamski (120.) - z rzutu karnego
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ADRES REDAKCJI
6 3 -2 0 0  Jarocin, ul. Kasprzaka la  
tel./fax (6 2 ) 7 4 7 -3 7 -6 0 , 7 4 7 -1 5 -3 1  
e-mail: redakcja@jarocinska.pl 
www.jarocinska.pl

REDAKTOR NACZELNY
Anna Legowicz-Gogołkiewicz, a.gogolkiewicz@jarocinska.pl

SEKRETARZ REDAKCJI
Jacek Kaliszan, j.kaliszan@jarocinska.pl

REDAGUJE ZESPÓŁ:
Anna Konieczna, Anna Kopras-Fijolek,
Beata Frąckowiak-Piotrowicz, Bartosz Nawrocki,
Aleksandra Pilarczyk, Piotr Piotrowicz, Elżbieta Rzepczyk, 
Lidia Sokowicz, Sebastian Matyszczak

WSPÓŁPRACUJĄ:
Grażyna Cychnerska, Iwona Nowicka, Franciszek Tomczak

GRAFIKA, SKŁAD I ŁAMANIE
(6 2 ) 7 4 9 -8 6 -4 6
Danusz Fijotek, d.fijotek@jarocinska pl 
Beata Frąckowiak-Piotrowicz 
b. p>otrowic2@jarocinska. pl 
Barbara Dzieria, b.dziefta@jarocinska.pl 
Łukasz Zięciak, 1 zieciak@jarocmska.pl 
Szymon Mofma, s.mołina@jarocinska.pl

DZIAŁ REKLAMY
tel. (6 2 ) 7 4 7 -4 7 -4 7  
Artur Antczak (5 0 8 (3 1 8 -9 2 2 )  
a.antczak@jarocinska pl 
Angelika Włodarczyk (5 0 9 /0 8 2 -7 7 2 )  
a wlodarczyk@jaroci nska pl 
Paulina Horbacz

Czyta) nas też na: facebook.com /G azetaJarocinska

DZIENNIKARZ DYŻURNY
(6 2 ) 3 3 2 -2 0 -3 3 , 5 0 0 /1 9 1 -0 1 4

BIURO OGŁOSZEŃ
Jarocin, ul. Kilińskiego 1 (wejście od al. Niepodległości) 
czynne w poniedziałki 8 .0 0  -1 5 .0 0

PUNKTY PRZYJMOWANIA OGŁOSZEŃ
Jaraczewo, ul. Kaliska 4A, tel. (6 2 ) 7 4 0 -8 0 -6 8
Kotlin, Sklep Przemysłowy, M. Łyskawka, ul. Rymarkiewicza IG
Nowe Miasto, ul. Poznańska 4 0 , tel. (6 1 ) 2 8 7 -4 3 -7 8
Żerków, Księgarnia, ul. Rynek 7, tel. (6 2 ) 7 40 -3 1 -3 1

ADMINISTRACJA: Justyna Kurzawa, tel. (6 2 ) 7 4 9 -8 6 -4 0

KOLPORTAŻ: Jarosław Jerzyński, tel. (6 2 ) 7 4 9 -8 6 -4 0

DRUK: Drukarnia AGORA S.A., 6 4 -9 2 0  Pita, ul. Krzywa 35

WYDAWCA
Południowa Oficyna Wydawnicza Sp. z o.o. 
Jarocin, ul. Kasprzaka la

PREZES W YDAW NICTW A
Piotr Piotrowicz

SEKRETARIAT
Karolina Piechalak (6 2 ) 7 47 -1 5 -31  
k.piechalak@jarocinska.pl

Anonimów nie publikujemy. Materiałów nie zamówionych 
nie zwracamy. Zastrzegamy sobie prawo skracania i adi
ustacji tekstów oraz zmiany ich tytułów. Wykorzystanie 
i rozpowszechnianie redakcyjnych materiałów publicystyc
znych wymaga zgody wydawcy.

PRENUMERATA  
REALIZOWANA 
PRZEZ RUCH S.A.
Zamówienia na prenumeratę 
w wersji papierowej i na e-wyda- 
nia można składać bezpośrednio 
na stronie www.prenumerata. 
ruch.com.pl
Ewentualne pytania prosimy 
kierować na adres e-mail: pre- 
num erata@ ruch.com .pl lub  
kontaktując się z Telefonicz
nym Biurem Obsługi Klienta 
pod numerem: 801  8 0 0  8 0 3  
lub 2 2  7 1 7  59  59  - czynne 
w godzinach 7 .0 0  - 1 8.00. 
Koszt połączenia wg taryfy  
operatora.
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ŻWIROWNIA PIACH-TRANS
STUDZIANNA, 63-810 Borek Wlkp. tel.65 571-58-43

Zapisz sin na 
Minimanaton
Romana

Jtf&ińska 
POD NASZYM 
PATRONATEM

O s t a t - 
nia n iedzie
la c z e rw c a  
upłynie pod 
znakiem m a
sowego biega
nia w C hrza
nie. To właśnie 
tam  po raz 
27. odbędzie 
się „Minimaraton Romana”, 
w którym co roku bierze udział 
kilkuset biegaczy z różnych re
gionów Polski, a nawet zagra
nicy.

Tym razem zaplanow a
no dziewięć konkurencji m.in. 
Bieg dla dzieci szkół podstawo
wych (podzielony na pięć dy
stansów), a także rywalizacja 
na 10,5 km, w tym Minima- 
raton Romana, Mistrzostwa 
Powiatu Jarocińskiego, M i
strzostwa Gminy Żerków oraz 
Mistrzostwa Polski biegaczy 
z terenów wiejskich. Nad tymi 
ostatnimi patronat medialny 
ob ją ł m iesięcznik „Wieści 
Rolnicze”.

W pisowe wynosi 25 zł. 
M ieszkańcy  C h rz a n a  są  
zwolnieni z opłaty. Szcze
góły na stronie internetowej 
o rganizatora: europejczyk, 
chrzan.info.

(seb)

Historyczny wyścig z szablo dla Paterskiego

Maciej Paterski z szablą po 
wygranym wyścigu

Maciej Paterski zwyciężył w XII 
Międzynarodowym Wyścigu Kolar
skim Szlakiem Walk Majora Hubala. 
Kolarz grupy CCC Sprandi Polkowice 
dobrze punktował w kryterium ulicz
nym w Kielcach, co pozwoliło mu objąć 
prowadzenie w klasyfikacji generalnej. 
Pierwszy etap to bezkonkurencyjna 
jazda Paterskiego. Nerwowo zrobiło 
się natom iast podczas ostatniego - 
czwartego etapu wyścigu, kiedy kola
rze „Pomarańczowych” wzięli udział 
w kraksie. Na szczęście peleton nie

odskoczył daleko i Maciejowi udało się 
wrócić do czołowej grupy. Ostatecznie 
Paterski wygrał o trzy sekundy przed 
Kamilem Żielińskim z Domin Sport, 
a w nagrodę otrzymał szablę.

Wyścig szlakiem walk majora Hu
bala był historyczny dla jarocińskiego 
kolarstwa. Pierwszy raz bowiem w jed
nych zawodach wystartowali Maciej 
Paterski i Szymon Krawczyk - dwaj 
kolarze z Jarocina.

Młodszy, który reprezentuje grupę 
Yoster Uniwheels Team, zapunktował

na pierwszym etapie, a ostatecznie zajął 
64. miejsce. W klasyfikacji młodych 
kolarzy był natomiast na 13. pozycji.

- Zaraz po powrocie z  Giro d l  talia, 
w pierwszych dwóch dniach rywalizacji, 
w kryteńum  i na pierwszym etapie czułem  
się naprawdę mocno. W  ostatnich dwóch 
dniach noga się ju t  tak dobrze nie kręciła 
i m entalnie też nie było łatwo. Udało się 
jednak dowieźć prowadzenie do samego 
końca, dzięki ogromnemu wsparciu kole
gów zzespotu - powiedział Maciej Paterski 
dla oficjalnej strony klubu. (seb)

Na tygodniowe konsultacje 
przyjechała do naszego miasta 
reprezentacja Polski w piłce nożnej 
do lat 18. Chłopcy przez ostatnie 
dni trenowali pod okiem Wojcie
cha Tomaszewskiego, selekcjonera 
pochodzącego z Jarocina. - Dys
ponujecie doskonałą bazą, z tego, 
co wiem reprezentacje m łodzieżowe 
wielokrotnie z niej korzystały, dlate
go zdecydowaliśmy się przyjechać na 
zgrupowanie właśnie tutaj - mówi 
trener kadry, oceniając obiekty Ja
rocin Sport.

Wśród powołanych na zgru
powanie znaleźli się zawodnicy 
z całej Polski, ale także ci wystę
pujący na co dzień w niemieckich 
klubach Stuttgarter Kickers i SV 
Sandhausen. Mowa o Dominiku 
Kowalskim i Nico Najdzie. - Jest 
wśród nas sporo nowych chłopaków, 
więc na pierwszych treningach cięż
ko nam  się było zgrać. W sparingu 
z Zagłębiem  Lubin też było widać 
kilka niedociągnięć, ale z dnia na 
dzień w szystko wygląda coraz le
p ie j - mówi Marcin Grabowski

Reprezentacja Polski 
trenowała w Jarocinie

s H M B
Reprezentanci Polski nie tylko trenowali, ale rozegrali także dwa mecze kontrolne 
z Zagłębiem Lubin i Wartą Poznań

z Lecha Poznań.
Obóz w Jarocinie nie był ty

powym zgrupowaniem kadry, ale 
konsultacjami mającymi na celu 
wyselekcjonowanie najbardziej 
zdolnych piłkarzy młodego po
kolenia. - Nabieramy dużo dośw iad
czenia. Trenerzy są bardzo dobrzy 
i m ożem y się sporo nauczyć - wy
jaśnia Kacper Tabiś z Rozwoju 
Katowice. - Dla zawodników na
grodą je s t ju ż  to, że się tu znaleźli. 
Powołanie to także m obilizacja do 
dalszej pracy. A w dłuższej perspek
tywie plan je s t taki, żeby ci najlepsi 
trafili do seniorskiej reprezentacji
- dodaje Tomaszewski.

Trener kadry U -18 nie pierw
szy raz przyjechał do Jarocina.
- W  ostatnim  czasie za często tu nie 
bywałem, ale urodziłem  się w Ja 
rocinie i spędziłem  tu 20 lat życia. 
Wyjechałem na studia do Poznania, 
podjąłem  pracę w Lechu Poznań, 
gdzie spędziłem  13 lat. Z aw sze  
z sentym entem  tu wracam czy to 
służbowo, czy prywatnie odwiedzając 
rodziców i rodzinę - dodaje, (seb)
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